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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

(FP)

Katoliška cerkev v trendu padanja, 
katoličanstvo v trendu rasti

Letno poročilo slovenske Katoliške cerkve v Slo-
veniji 2015 je pokazalo, da je v minulem desetletju 
občutno upadlo število katoliških cerkvenih porok, 
krstov, birm, novomašnikov, duhovnikov in redovni-
kov (zlasti redovnic), na drugi strani pa se je pove-
čalo število laikov in laikinj, število vpisanih v katoli-
ške vzgojno-izobraževalne ustanove, vse več pa je 
tudi skavtov in prostovoljcev. Lani je tako deset ti-
soč prostovoljcev v 459 župnijskih in območnih ka-
ritas pomagalo več kot 105 tisoč posameznikom, 
ki so se znašli v stiski.

Število katoličanov se je v Sloveniji v zadnjem de-
setletju zmanjšalo za 95 tisoč oziroma slabih šest 
odstotkov. Leta 2004 so po cerkvenih evidencah ka-
toličani predstavljali 81 odstotkov slovenskega pre-
bivalstva, leta 2014 pa le še 73,8 odstotka. Osnova 
za to statistiko je število krstov. Teh so v zadnjih de-
setih letih zabeležili 1.401 manj, čeprav se je število 
rojstev v letih 2005-2010 povečevalo. 

Podobno hitro oziroma še hitreje kot število civil-
nih porok se je v istem obdobju zmanjševalo števi-
lo cerkvenih porok: leta 2004 se je v Sloveniji cer-
kveno poročilo 3.616 ljudi, leta 2014 le še 2.664. 
K temu velja dodati podatek, da se je pri nas leta 
1954 rodilo 11 odstotkov nezakonskih otrok, leta 
2004 45 odstotkov, predlani pa že 58 odstotkov. 
Očitno torej je, da se starši, ki se ne odločijo za po-
roko, večinoma ne odločijo tudi za krst in vzgojo 
v veri.

Konec leta 2014 je bilo v Sloveniji 789 škofijskih 
duhovnikov oziroma 87 manj kot pred desetimi le-
ti, redovnih duhovnikov pa je bilo 268 oziroma 19 

manj kot leta 2004. Število redovnikov se po ob-
čutnem padanju v prvi polovici prejšnjega desetle-
tja od leta 2009 dalje povečuje, število redovnic pa 
je v letih 2004-2014 upadlo kar za 27 odstotkov – 
s 714 na 519.

Svetlo točko cerkvene statistike predstavlja vpis 
v katoliške vrtce in šole. V katoliške šole se je v 
prejšnjem šolskem letu vpisalo 3.797 učencev, kar 
je 30 odstotkov več kot pred desetimi leti. Delež ka-
toliških šol na srednješolskem nivoju predstavlja 
2,4 odstotka, na osnovnošolski ravni pa 0,2 od-
stotka.

Po podatkih iz raziskave javnega mnenja so leta 
1992 katoličani v Sloveniji predstavljali 60 odstot-
kov populacije, leta 2013 pa že skoraj 64 odstot-
kov. Katoličanstvo pri nas torej ne upada, po mne-
nju sociologa dr. Sreča Dragoša je upadlo le zau-
panje v rimskokatoliško cerkev kot institucijo, zlasti 
zaradi denacionalizacije in finančnih afer. Njegovo 
ugotovitev podpira podatek, da je na vprašanje, če 
je vera pomembna v njihovem življenju, leta 2009 
pozitivno odgovorilo 26,6 odstotka vprašanih v jav-
ni raziskavi, leta 2013 pa 27,3 odstotka.

In kako je s katoliško cerkvijo v Zgornji Savinjski 
dolini? O tem v tokratni temi tedna.
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OBČINSKI SVET SOLČAVA

Solčava izstopa iz 
Regijskega študijskega 

središča
Na marčevski seji je županja Ka-

tarina Prelesnik občinskemu sve-
tu predstavila predlog, da bi Obči-
na Solčava izstopila iz Javnega za-
voda Regijsko študijsko središče. 
Svetniki so predlog potrdili in spre-
jeli ustrezen sklep.

Županja je pojasnila, da je Ob-
čina od leta 2002, ko je 32 občin 
regije sprejelo odlok o ustanovitvi 
Regijskega študijskega središča v 
Celju, odlok sprejela in postala so-
ustanoviteljica. Pristojnost zavoda 
je razvoj terciarnega izobraževanja 
na območju Savinjske (statistične) 
regije. Kot je še povedal županja, je 
razlog za izstop iz študijskega sre-
dišča v tem, da občina in njeni ob-
čani nimajo koristi od zavoda. Ob-
čina bo z izstopom prihranila malo 

manj kot 200 evrov na leto.
Ne odlok o ustanovitvi niti sta-

tut Regijskega študijskega središ-
ča ne urejata postopka izstopa ter 
s tem povezanih pravic in obvezno-
sti, zato se upošteva analogna raz-
laga, in sicer da ima vsak ustano-
vitelj pravico, da kadarkoli izstopi 
iz zavoda, vendar pa mora svoj iz-
stop pisno napovedati tako, da ga 
posreduje svetu zavoda.

Leta 2005 in 2006 so iz omenje-
nega študijskega središča zavoda 
izstopile občine Gornji Grad, Vran-
sko, Prebold in Radeče, leta 2008 
je izstopila Občina Rečica ob Savi-
nji, leta 2015 so izstopile še obči-
ne Polzela, Vitanje in Mestna obči-
na Velenje. 

Marija Lebar

STANJE PO ŽUPNIJAH V DEKANIJI GORNJI GRAD

Število duhovnikov, krstov in cerkvenih 
porok se je zmanjšalo

Zgornjo Savinjsko dolino pokriva 
dekanija Gornji Grad, ki zajema de-
vet župnijskih upravnih enot. Duhov-
nik v Lučah Viki Košec skrbi tudi za 
solčavsko župnijo, Šmartno ob Dre-
ti in Bočna sta skrb duhovnika Ivana 
Šeliha, Mozirje in Šmihel vodi Sandi 
Koren. V Nazarjah je župnijski upra-
vitelj dr. Silvin Krajnc, v Gornjem Gra-
du Ivan Šumljak, v Novi Štifti Alojz 
Ternar, v Radmirju msgr. Jožef Vra-
tanar, na Rečici ob Savinji David Za-
gorc in na Ljubnem ob Savinji de-
kan Martin Pušenjak.

MANJŠA RODNOST, MANJ 
DUHOVNIKOV

V zadnjih 15 letih se je število ak-
tivnih duhovnikov zmanjšalo, vča-
sih so v Mozirju, Lučah, Nazarjah 
in na Rečici pomagali tudi kaplani. 
Dekan Martin Pušenjak je povedal, 
da zmanjšanja števila maš ni in da 
bodo poskušali ustaljen način ob-
držati. Tako kot upada število ot-
rok v šoli, jih je zaradi zmanjšanja 

rojstev posledično manj tudi pri ve-
rouku in hkrati to vpliva na zmanj-
šanje duhovniških poklicev. Seda-
nja populacija duhovnikov je po ve-
čini starejša. Malo manj je tudi kr-
stov in cerkvenih porok. 

Redovna skupnost frančiškanov 
in sester klaris v Nazarjah se po za-

slugi redovnic veča. Klarise imajo 
ob ponovni izvolitvi opatinje sestre 
Katarine še dve hiši s tem strogim 
redom, in sicer v Turnišču in Dolni-
ci pri Ljubljani. 

IZREDNA KULTURNA DEDIŠČINA
Sakralni objekti v dekaniji so ve-

vin Krajnc sta namreč pretekli te-
den prejela odlok o odvezovanju 
pridržanih grehov. 

KNJIŽICA STATISTIČNIH 
PODATKOV

Tajništvo Slovenske škofovske 
konference je ustvarilo knjižico sta-
tističnih podatkov Cerkve na Slo-
venskem. V Sloveniji imamo 2.386 
cerkva in 515 kapel ter znamenj, 
ob tem pa 785 župnij. Slovenija je 
1. julija 2014 štela 2.061.923 pre-
bivalcev, od teh jih je po cerkveni 
statistiki 1.523.040, to je 73,8 od-
stotka, katoliških vernikov. Število 
katoličanov se je v zadnjih desetih 
letih v Sloveniji zmanjšalo za slabih 
šest odstotkov.

Lani je papež Frančišek razglasil letošnje leto za sveto leto božjega 
usmiljenja. Za svetoletni cerkvi je v naši dolini razglasil cerkvi v Nazarjah 

(na sliki) in v Novi Štifti. (Foto: IS)

činoma urejeni. Dela se dokonču-
jejo na gotski cerkvi v Solčavi, ne-
kaj adaptacij je v načrtu za Gor-
nji Grad, ostaja pa še restavriranje 
fresk na stropu cerkve na pokopa-
lišču na Ljubnem. Podatek, da ima 
samo ljubenska župnija 54 kapel 
in križev, priča o izredni kulturni de-
diščini. Tega ni nikjer, pove Puše-
njak. Po navadi so se gradile vaške 
kapele, v naših krajih pa družinske.

KARITATIVNA DEJAVNOST ŽIVI
Karitas deluje v vsaki župniji. 

Prostovoljska pomoč ljudem v sti-
ski je še kako potrebna. Izredna de-
kanijska akcija je lani zaživela ob 
tomboli v Lučah. Laične skupine 
katehetov sodelujejo pri učenju ve-
rouka in župnijski svet obiskuje bol-
nike po domovih.

SVETOLETNI CERKVI TUDI PRI NAS
Lani je papež Frančišek razglasil 

letošnje leto za sveto leto božjega 
usmiljenja. Za svetoletni cerkvi je v 
naši dolini razglasil cerkvi v Nazar-
jah in v Novi Štifti. Tam lahko verniki 
dobijo pri spovedi poseben sveto-
letni odpustek. Alojzij Ternar in Sil-

Dekan Martin Pušenjak je orisal 
stanje krščanstva v gornjegrajski 
dekaniji in delno v župniji Ljubno 
ob Savinji, kjer je že dolga leta 

župnik. (Foto: ST)

Krščanstvo se v svetovnem me-
rilu širi, le v Evropi in Severni Ame-
riki številke ostajajo enake ali se pri 
posameznih postavkah zmanjšu-
jejo. Sicer pa zmanjševanje števi-
la pripadnikov Katoliške cerkve ni 
samo slovenski pojav, pač pa zaje-
ma celotno Evropo in zahodni svet. 
Povsem drugače je s krščanstvom 
v Aziji, Afriki in Južni Ameriki, kjer je 
gibanje ravno obratno.

Slavica Tesovnik
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SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA

Kdo so vlečni konji SAŠA 
gospodarstva – kdo bo 

nadomestil izgube v 
energetiki?

Po enoletnem premoru Savinj-
sko-šaleška gospodarska zborni-
ca (SŠGZ) znova organizira regij-
sko razvojno konferenco, ki bo v 
četrtek, 7. aprila, s pričetkom ob 
12. uri v Galeriji Velenje. Konferen-
ca bo potekala pod naslovom Kdo 
so vlečni konji SAŠA gospodarstva 
– kdo bo nadomestil izgube v ener-
getiki?

V uvodnem delu bodo udeležen-
ce konference nagovorili predse-
dnica SŠGZ dr. Cvetka Tinauer, ge-
neralni direktor Gospodarske zbor-
nice Slovenije mag. Samo Hribar 
Milič in direktor Združenja bank 
Slovenije dr. France Arhar. Slednji 
bo predstavil aktualno stanje v slo-
venskem bančnem sistemu in nje-

gove posledice na sedanje in pri-
hodnje financiranje gospodarstva, 
še posebej naložb, ki so oziroma 
bodo potrebne, da bodo podjetja 
sledila konceptu razvojne platfor-
me Slovenija 5.0.

Slovenija 5.0 bo sicer povezo-
valna točka referatov predstavni-
kov podjetij iz predelovalnih dejav-
nosti, ki bodo sledili v nadaljevanju 
in med katerimi bodo tudi BSH Hi-
šni aparati Nazarje, KLS Ljubno in 
Podkrižnik. Tretji sklop konferen-
ce bo namenjen energetiki, kjer bo 
imel osrednji referat direktor sektor-
ja energetike v Slovenskem držav-
nem holdingu (SDH) Venčeslav 
Radi.

KF

NAZARJE

Odkupljeno zemljišče za 
zdravstveni prizidek in 

povezovalno cesto
Občine za izvedbo nekaterih 

svojih investicij dobijo sredstva od 
države po 21. in 23. členu Zakona 
o financiranju občin, o čemer smo 
pisali v prejšnji številki. To pa niso 
edine investicije, ki jih izvajajo obči-
ne, saj zagotavljajo za namene in-
vestiranja precejšnje zneske tudi iz 
drugih prihodkov proračuna. Med 
take investicije sodi prizidek k na-
zarskemu zdravstvenemu domu.

Direktorica Javnega zavoda 
Zgornjesavinjski zdravstveni dom 
Nazarje Darja Es in župan občine 
Nazarje Matej Pečovnik sta v sredo, 
9. marca, z dosedanjo lastnico pod-
pisala pogodbo o odkupu zemljišča 
ob zdravstvenem domu v Nazarjah. 

JZ Zgornjesavinjski zdravstveni 
dom Nazarje bo na zemljišču zgra-
dil prizidek, ki ga nujno potrebuje 
za nadaljnje delovanje. Pogodba je 

vredna 34.965 evrov za 945 kva-
dratnih metrov, znesek pa bo pokri-
valo vseh sedem zgornjesavinjskih 
občin, ustanoviteljic JZ Zgornjesa-
vinjski zdravstveni dom Nazarje.

Občina Nazarje je odkupila še 
ostalo zemljišče na omenjenem 
območju. Po občinskem podrob-
nem prostorskem načrtu je tu-
kaj predvidena izgradnja povezo-
valne ceste do regionalke in ne-
kaj večstanovanjskih zgradb, ta-
ko imenovanih vila blokov. Kot pra-
vi župan Matej Pečovnik, bo obči-
na krila svoj delež pri odkupu par-
cele za prizidek, poleg tega bo 
za zemljišče, ki ga je odkupila sa-
ma, odštela okoli 90.983 evrov za 
2.459 kvadratnih metrov. Znesek 
bo pokrivala iz proračunov za leti 
2016 in 2017.

Marija Lebar

SREČANJE ZAINTERESIRANIH KUPCEV ZADRUŽNE ZEMLJE

Sklenili, da bodo šli na dražbo
V radmirskem kulturnem domu 

je bilo za soboto, 19. marca, skli-
cano informativno srečanje zain-
teresiranih, ki bi želeli sodelovati 
na dražbi kmetijskih zemljišč, ki so 
ostala v stečajni masi po propadu 
Zgornjesavinjske kmetijske zadru-
ge Mozirje. Glede na prvotne infor-
macije, ki so jih imeli organizatorji 
srečanja, je bila udeležba pod pri-
čakovanji.

NEPREMIČNINE LOCIRANE V TREH 
OBČINAH

Uvodoma je spregovoril Maks 
Slatinšek, ki je povedal, da je bilo 
precej kmetov prepričanih, da bi bi-
lo potrebno kaj ukreniti in na draž-
bi, ki bo konec tega meseca, odku-
piti zemljišča. Stečajna upravitelji-
ca Alenka Krivec Nabernik na draž-
bi ponuja kmetijska zemljišča – ra-
zen gozda – skupaj z nekaj zgrad-
bami in opremo kot celoto. Izklicna 
cena je malo manj kot 690 tisoč 
evrov. Nepremičnine so locirane v 
treh občinah, in sicer v gornjegraj-
ski, ljubenski in rečiški. 

Slatinšek je povedal: »Vpra-
šanje je, kako bi en sam zaseb-
ni kupec zbral potrebno vsoto. 
Ker smo z različnih strani dobiva-
li signale, da so ljudje pripravlje-

ni poiskati ustrezno organizacij-
sko obliko za odkup zemlje, smo 
sklicali tokratno srečanje. Kot ka-
že današnja prisotnost, pa so se 
sestanka udeležili samo resni in-
teresenti.«

NA OGLEDIH DEJANSKEGA 
STANJA NEPREMIČNIN

Poleg Slatinška in Marka Preka, ki 
sta v teh dneh večkrat kontaktirala s 
pisarno stečajne upraviteljice zara-

di pridobivanja potrebnih informa-
cij, so bili na sobotnem srečanju pri-
sotni nekateri zainteresirani kmetje 
iz občine Ljubno. Na povabilo sta se 
odzvali tudi občini Ljubno in Rečica 
ob Savinji; prisotni so bili direktorica 

rečiške občinske uprave Majda Po-
točnik, direktor ljubenske Blaž Pre-
sečnik ter Anton Špeh, podžupan 
občine Ljubno. 

Ta je dejal, da občina ne more so-
delovati pri odkupu, lahko pa ponu-
di pravno in administrativno podpo-
ro, če bi bilo potrebno. To je potrdil 
tudi Presečnik, Potočnikova pa je 
dejala, da občine ne morejo imeti 
zemljišč in nepremičnin, ki niso po-
vezane z njihovim delovanjem, tež- 
nja občin je dezinvestiranje. Pojasni-
la je tudi, da se na rečiško občino, 
kjer leži poleg zemljišč med drugim 
tudi hmeljska sušilnica, ki je v sklo-
pu omenjene dražbe, ni nihče poza-
nimal v zvezi z dražbo.

Zbrani so sklenili, da bodo na vsak 
način poskušali zbrati sredstva, da 
bodo premoženje odkupili na prvi 
dražbi. Ta ponedeljek so si s pred-
stavnikom stečajne upraviteljice Izto-
kom Irmančnikom ogledali dejansko 
stanje nepremičnin tudi na terenu, 
saj do nekaterih zemljišč ni urejen 
oziroma omogočen dostop.

Marija Lebar

Zainteresirani kupci zemlje ZKZ Mozirje v stečaju so si ogledali dejansko 
stanje nepremičnin tudi na terenu. (Foto: MS)
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LJUBIJA

Po desetletjih čakanja bodo avtobusi vendarle lahko 
postajali na za to predvidenih mestih 

Ob regionalni cesti v Ljubiji gradijo avtobusni postajališči in uvoz z glavne ceste do objektov Kemije 
Mozirje, dislocirane poslovne enote Cinkarne Celje. (Foto: Benjamin Kanjir)

Podjetje VOC Celje je ob regionalni cesti v Lju-
biji pred dvema tednoma pričelo z gradnjo avto-
busnih postajališč. Ker bosta slednji tik ob po-
slovni enoti Kemija Mozirje Cinkarne Celje, bodo 
ob tem še razširili uvoz z glavne ceste do njiho-
vih objektov.

Avtobusi na tem delu vedno postanejo, 
čeprav pravih, predvsem pa varnih postajališč 
ob cesti ni. Želja po slednjih je med uporabnikih 
živa že dolga desetletja. Občinska uprava je za-
to pred časom pričela izvajati aktivnosti v zvezi 
z gradnjo. Poskrbeli so za pridobitev projektne 
dokumentacije, po mnogih pogovorih je projekt 
podprla tudi država. 

Ker gre za državno cesto, gre tudi za financi-
ranje s strani države. Za dokumentacijo pa mo-
ra poskrbeti in jo plačati občina, na območju 
katere se projekt izvaja. V domeni občine je tu-
di naročilo ter plačilo postajališč oziroma hišk. 
Obe sta naročeni, stali pa bosta okoli štiri tiso-
čake vsaka.

Projekt naj bi bil zaključen v kratkem, saj je ve-
čina del že opravljenih. Z dokončanjem se bo 
bistveno povečala varnost potnikov, ki bodo tu 
vstopali ali izstopali z avtobusov. Med njimi je ve-
čina mladih, predvsem srednješolcev.

Benjamin Kanjir

OBČINA NAZARJE

V teku obnova 
doma kulture

Podjetje Sipro iz Žalca, ki je upravljavec 
zgradb v lasti Občine Nazarje, je v teh dneh na 
razpisu izbralo izvajalca za dela v notranjšči-
ni doma kulture v Nazarjah. Že dolgo se je ka-
zala potreba po ureditvi zaodrja in na občini so 
sklenili, da bodo prenovo izvedli sedaj. Tako ob-
čina nadaljuje s posodobitvijo hrama kulture; 
prejšnja leta so že modernizirali avlo, sanitarije 
za obiskovalce in oder.

Kot pravi direktor občinske uprave Samo Be-
gič, bodo v sklopu sedanjih del uredili priročno 
skladišče za opremo doma, poleg tega bodo 
prenovili sanitarije za nastopajoče. Občina ra-
čuna, da bodo dela veljala okoli 17.000 evrov 
proračunskih sredstev. Končana naj bi bila sre-
di aprila.

Prenove je potrebna tudi nazarska športna 
dvorana, kjer bodo letos uredili sanitarije in zame-
njali poškodovane fasadne prizme. Dela bodo iz-
vedli v času poletnih počitnic. Dolgoročno raču-
najo še na prenovo fasade športne dvorane.

Marija Lebar

PATRONAŽNA SLUŽBA PRI DELU S STAREJŠIMI

Ko se Evropa uči od Slovenije
Prostovoljci projekta Starejši za starejše pri 

Društvu upokojencev Nazarje so se udeležili 
predavanja o problematiki patronažne službe 
pri delu s starejšimi. Predavala je diplomirana 
patronažna sestra Staša Rojten.

Rojtnova je udeležencem povedala, da je patro-
nažna služba pri nas organizirana polivalentno, kar 
pomeni, da ena patronažna sestra pokriva celotno 
družino – od rojstva (obisk otročnice) do smrti (umi-
ranje). To je zelo dober način organiziranja patronaž-
ne službe, tako da se glede tega Evropa uči od Slo-
venije. Patronažne sestre skušajo v družini delovati 
v smeri dobrih medsebojnih odnosov, je povedala 
udeleženka predavanja Zora Štrucl.

Delo patronažne sestre v družini zajema pre-
ventivno delo, ki si ga patronažna sestra odreja 
sama, in kurativno delo, za katerega delovni na-
log napiše zdravnik v primeru, ko je človek osa-

mljen in ogrožen. Patronažne sestre osnovne 
nege bolnikov ne izvajajo, lahko pa naučijo svoj-
ce opravljati osnovno nego, dati injekcijo itd. Pri 
starejših so naloge patronažne sestre odvzem 
krvi, prevezi in učenje aplikacije inzulina.

Patronažna služba vedno bolj sodeluje z dru-
žinami, kjer imajo umirajočega. S pomočjo svoj-
cev se trudijo, da ostane umirajoči bolnik v do-
mačem okolju, je udeležencem povedala Roj-
tnova. Poudarila je, da je zelo pomembno, da 
svojci in bolnik vedo, kakšna je diagnoza bolni-
ka. Pomemben je iskren pogovor in odkriti od-
nosi v družini.

Predavanje je bilo za udeležence zelo zanimi-
vo in poučno. Nasveti patronažne sestre pa bo-
do prostovoljcem koristili pri njihovem nadalj-
njem delu s starejšimi.

ŠMS

Prostovoljci projekta Starejši za starejše pri Društvu upokojencev Nazarje s patronažno sestro 
Stašo Rojten (stoji druga z leve)
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NOVA SLOVENIJA V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Prisluhnili potrebam v gospodarstvu
V začetku preteklega tedna je Zgornjo Savin-

sko dolino obiskalo vodstvo in poslanska skupi-
na Nove Slovenije. S predsednico Ljudmilo No-
vak so si ogledali razmere v gospodarstvu, ta-
ko da so obiskali več podjetij. Srečanje s kmeti v 
Centru Rinka v Solčavi in pogovor z direktorjem 
Alojzom Selišnikom v Melu Mizarstvu, ki je sledi-
lo po delovnem kosilu z župani v gostišču Pro-
dnik, so zaključili s pogovornim večerom »Blizu 
ljudem« v Juvanju.

Zjutraj so predstavniki Nove Slovenije obiskali 
samostan v Nazarjah, sledil je obisk Biomasine-
ga biomasnega centra Nazarje, kjer so se sreča-
li z direktorjem Rokom Suhadolnikom. Naslednji 
ogled je bil v podjetju Alplog – hiše iz hlodov, ki 
ga vodi Tadej Lever v Šmartnem ob Dreti. Od tam 
se je delegacija odpeljala v podjetje KLS Ljubno. 

V KLS-U OPOZORILI NA NEKATERE PROBLEME
Obisk sta sprejela predstavnika podjetja Bar-

bara Strašek Mirnik in Samo Mirnik. Ob predsta-
vitvi podjetja in poslovne politike sta poudarila 
pomen medsebojnega spoštovanja in etike kot 
temelj dolgoročnega in uspešnega poslovanja. 
Visoka vlaganja v razvoj zagotavljajo podjetju 
napredek in konkurenčnost na svetovnih trgih. 
Njihovi proizvodi, vgrajeni v vztrajnike motorjev, 
so rezultat odličnosti, ki hkrati zahteva brezhib-
no delovanje podjetja s trenutno 230 zaposleni-
mi. Proces izdelave je v 96 odstotkih avtomatizi-
ran, a še vedno potrebuje usposobljene in odgo-
vorne ljudi, sta poudarila vodilna v podjetju. 

V podjetju so opozorili na problem prevelike 
obdavčitve stroškov dela, predvsem v primeru 
nagrajevanj delavcev (božičnica in 14. plača) 
ter na premalo fleksibilen trg dela. Infrastruk-
tura, predvsem ceste in dovod elektrike, ostaja 
problem podjetju KLS, v kolikor se v bližnji pri-
hodnosti ne posodobi. Besedam uspešnosti in 
problematike so obiskovalci prisluhnili in oblju-

bili, da se bodo dejavno zavzeli za spremembe, 
ki bi prinesle rešitve problemov.

ZA BOLJŠE POGOJE JE POTREBNO 
POSODABLJATI ZAKONODAJO

Predsednica stranke Ljudmila Novak je pove-
dala, da je namen obiska prisluhniti različnim 
skupinam ljudi, njihovemu delovanju in proble-
matiki. »Zakonodajo je potrebno posodabljati, 
da nudi boljše pogoje v gospodarstvu in konku-
renčnosti dela, koristna mora biti za vsakogar. 

Nekaj predlogov o spremembah zakonodaje je 
že bilo sprejetih in tudi v prihodnje bomo usmer-
jali pozornost na izboljšave.« 

Novakova je pozdravila podjetnost ljudi, ki 
ustvarjajo nove priložnosti z ustvarjalnostjo, kot 
jo kaže Alplog. Davčna zakonodaja bi morala 
ljudi podpirati in spodbujati, je zatrdila. 

»KLS je primer uspešnega podjetja, kjer delu-

Predsednica Nove Slovenije Ljudmila Novak je izpostavila pomembnost lokalne uprave in prisluhnila 
županom. (Foto: Slavica Tesovnik)

Barbara Strašek Mirnik in Samo Mirnik sta predstavila podjetje KLS Ljubno.

je racionalno obnašanje. So konkurenčni in ve-
do, da morajo dobrega delavca primerno uspo-
sobiti in nagraditi. Veliko dajo na etično ravna-
nje, kar daje odličnost in dolgoročno dobre re-
zultate, kar poudarjajo tudi v stranki. Nelogična 
in nerazumna določila še vedno onemogočajo 
uspešna podjetja v njihovem delovanju.« 

Z VODSTVOM NSI NA RAZGOVORU TUDI 
ŽUPANI

Ljudmila Novak je poudarila pomen županov 
in sodelovanja ter reševanja problemov na lokal-
ni ravni. »Občine so gibalo razvoja in potrebujejo 
čim več dobrih projektov, saj se zahteve poveču-
jejo, je pa čedalje manj denarja.« 

Ob srečevanju s kmeti se je soočila z nelogič-
nostjo davčnih blagajn, zato bodo sklicali nuj-
no sejo odbora za kmetijstvo, je zatrdila predse-
dnica Nove Slovenije. »Predlog za ukinitev davč-
nih blagajn za vse, ki letno ne presegajo 50 000 
evrov prihodka, je vreden obravnave.« 

V gostišču Prodnik so se skupaj z vodstvom 
in poslansko skupino Nove Slovenije usedli za 
mizo štirje župani. Prvi je o protipoplavni zašči-
ti in smučarskih skokih spregovoril župan Ljub-
nega Franjo Naraločnik. Župan iz Luč, Ciril Rosc 
je izpostavil slabo financiranje občin in poudaril 
pomembnost razvoja lokalne samouprave. Pro-
blematiko pomanjkanja denarja za infrastruktu-
re in neustreznost razpisov za potrebe občin je 
omenil Ivan Suhoveršnik, župan iz Mozirja. Na-
zadnje je besedo povzel župan nazarske občine 
Matej Pečovnik in poudaril, da je majhnost občin 
lahko tudi prednost. Med drugim je govoril o nuj-
ni medicinski pomoči v dolini. Ob kosilu so stek-
li pogovori o gospodarjenju in možnih rešitvah. 

Več o pogovornem večeru »Blizu ljudem« v 
naslednji številki.

Slavica Tesovnik
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GLIN NAZARJE IN RIHTER MONTAŽNE GRADNJE NA SEJMU DOM 2016

Uspešna predstavitev zgornjesavinjskih 
razstavljavcev 

Na sejmu Dom, ki je sredi mese-
ca potekal v Ljubljani, tradicional-
no sodelujejo tudi podjetja iz Zgor-
nje Savinjske doline. Letos sta se 
predstavili družba Glin Nazarje in 
podjetje Rihter montažne gradnje 
z Ljubnega ob Savinji. Menijo, da 
je to odlična priložnost za predsta-
vitev njihovih proizvodov. Oboji so 
kupcem predstavili nekaj novosti. 

RIHTER MONTAŽNE HIŠE

Udeležba skoraj obvezna
Janez Rihter, direktor podjetja, 

je povedal, da na omenjenem sej-
mu redno sodelujejo. »Sejma se 
udeležujemo, ker menimo, da je le- 
ta najbolj primeren za predstavi-
tev našega podjetja potencialnim 
kupcem. Obiskovalci sejma iščejo 

vse za dom in gradnjo, zato je ude-
ležba nas kot priznanega proizva-
jalca montažnih hiš v Sloveniji tu-
di pričakovana.« Sicer podjetje Rih-
ter sodeluje tudi na drugih predsta-
vitvah. Tako so se v okviru Sekci-
je slovenskih proizvajalcev lese-
nih montažnih stavb udeležili pohi-
štvenega sejma Ambient, ki je po-
tekal novembra lani v Ljubljani.

Dober obisk
Zadovoljni so s sejemskim obi-

skom, saj vsako leto njihov raz-
stavni prostor obišče veliko ljudi, ki 
iščejo kakovostnega partnerja pri 
izgradnji svojega doma. Rihter je 
razložil: »Skozi leta našega sodelo-
vanja na sejmu Dom opažamo vse 
večje zanimanje za gradnjo mon-
tažnih hiš. Letos smo tako zabele-
žili še posebej veliko obiskovalcev, 
ki so želeli informacije o montažni 
gradnji, in tudi tistih, ki so se za to 
gradnjo že odločili.«

Nova podoba razstavnega 
prostora

Na razstavnem prostoru so obi-
skovalcem predstavili kar nekaj no-
vosti: »Za letos smo se odločili pov-
sem spremeniti podobo razstav-
nega prostora in celotne predsta-
vitve podjetja. Tako smo na sejmu 
predstavili nov katalog in spletno 
stran z zelo privlačnimi vsebinami. 
V obeh predstavitvah prikazujemo 
naše bogate reference in veliko no-
vih idejnih zasnov, ki so v pomoč 
bodočim graditeljem. Kot vsako le-
to smo tudi tokrat poleg zelo ugo-

dnih cen ponudili našim kupcem, 
ki se v času sejma pa vse do konec 
aprila odločajo za nakup hiše, še 
dodaten sejemski popust.

Pozitivni odzivi kupcev
»Vsekakor je sejem tudi kraj, kjer 

se srečujemo z zadovoljnimi kupci 
montažnih hiš Rihter. Le-ti z nami 
delijo pozitivne izkušnje bivanja v 
»naši hiši« in nam s tem dajejo po-
trditev, da smo na pravi poti, ter za-
gon za nadaljnje delo,« je za konec 
povedal direktor Janez Rihter. 

SKUPINA GLIN NAZARJE

Na sejmu že več kot desetkrat
Direktorica Glin Trgovina in in-

ženiring Darija Vrhovnik je poja-
snila: »Sejma Dom v Ljubljani se 
redno udeležujemo že več kot 10 
let. Za našo dejavnost je to najpri-
mernejši sejem v Sloveniji, ki je na-
menjen predvsem gradnji. Na tem 
sejmu se prestavi vsa naša konku-
renca in če nismo tam, za končne-
ga kupca preprosto ne obstajamo. 
Celjski sejem ni tako ozko specia-
liziran, vendar se tam predstavlja-
mo predvsem zaradi lokalne pre-
poznavnosti.«

Zanimivi za mlade družine
Kot so že pred časom spozna-

li v Glinu, je odziv strank zelo pozi-
tiven. Njihov razstavni prostor obiš-
če veliko mladih družin, ki želijo ok-
na za njihovo novogradnjo, precej je 
tudi strank, ki se odločajo za menja-
vo starih oken z novimi. Slednji ima-

OBČINA REČICA OB SAVINJI

Z nepovratnim denarjem 
bodo uredili kar nekaj 

infrastrukture
V rečiški občini je bila v žledolo-

mu leta 2014 občinska infrastruk-
tura močno prizadeta. Država je 
nedavno občini za odpravo posle-
dic namenila okoli 200 tisoč evrov 
sredstev. Iz omenjenega denarja 
namerava občina izvesti sanaci-
jo plazu in prenoviti nekatere ceste.

Plaz, ki ga bodo sanirali, je na lo-
kalni cesti Grušovlje-Čremešnik. Za 
izvedbo sanacije plazu, ki ogroža 
lokalno cesto in gradbeni objekt v 
Poljanah, bodo porabili tako nepo-
vratna sredstva kot sredstva pro-
računa. Na javnem razpisu je bilo 
za izvedbo del izbrano podjetje An-
teh gradbeništvo in tehnika iz Pod-
četrtka. Vrednost investicije prese-
ga 184 tisoč evrov, od tega je 152 
tisoč evrov nepovratnega denarja 
od države. Izvajalec bo z deli za-

čel konec marca, zaključil pa ko-
nec maja.

Vrednost sanacije ceste Homec- 
Meliše je preko 30 tisoč evrov, ob-
čina je iz tega naslova od države 
pridobila 24 tisoč evrov nepovra-
tnega denarja. Za izvedbo je bilo 
na razpisu izbrano podjetje VOC 
Celje.

Isti izvajalec je bil izbran tudi 
za sanacijo ceste v Poljanah na 
odseku Tiršek-Jermančnik. Vred-
nost predvidenih del je več kot 29 
tisoč evrov. Občina je za to pre-
novo uspela od države pridobi-
ti skoraj 23 tisoč evrov nepovra-
tnih sredstev. Oba cestna odse-
ka bo izbrani izvajalec začel ure-
jati aprila, z deli pa naj bi zaklju-
čil v maju.

Marija Lebar

Stranke imajo številna tehnična vprašanja, na katera jim odgovarja Glinovo 
osebje. (Fotodokumentacija Glin Nazarje)

V podjetju Rihter montažne gradnje so letos za obiskovalce pripravili 
povsem prenovljeno predstavitev. (Fotodokumentacija Rihter)
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jo številna tehnična vprašanja, na 
katera jim odgovori Glinovo osebje. 
Predvsem so hvaležni, ko jim razlo-
žijo, kako lahko pri menjavi starih 
oken izkoristijo subvencijo Eko skla-
da. »V glavnem vsi obiskovalci poz-
najo znamko Glin in prav prijetno je 
slišati, ko nas nagovorijo z beseda-
mi, da imajo naša okna že 30 ali 40 
let in da bi jih bilo potrebno počasi 
zamenjati. Če so okna zdržala toliko 
časa, morajo biti kvalitetna, ali ne?« 
je dejala Vrhovnikova.

Sledijo trendom 
Na letošnjem sejmu so izposta-

vili nekaj novosti, kot so nova, mo-
dernejša vhodna vrata, ki niso na 
polnila, temveč iz enega kosa. Po-
leg privlačnejšega videza so s te-
mi vrati pridobili tudi na toplotni in 
zvočni izolativnosti. Postavili so dr-
sno dvižno panoramsko steno, pri-
kazali okno s skritim okovjem in 
razstavili macesnovo okno z grča-
mi, saj je trenutno v trendu stavb-
no pohištvo iz grčastega in ščetka-

nega lesa. Sicer so predstavili ce-
loten proizvodni program: deset 
različnih prerezov oken, drsne ste-
ne, vhodna vrata, lesena polkna in 
montažne hiše. Z obiskom razstav-
nega prostora so bili zelo zadovolj-
ni, saj je bil najboljši v zadnjih pe-
tih letih.

Sezonski značaj kroji naročila
»Na sejmu Dom praviloma ne 

podpisujemo pogodb, gre namreč 
za povpraševanja končnih kup-

cev,« je rekla Vrhovnikova in doda-
la: »Proizvodnja stavbenega pohi-
štva je precej vezana na sezono, 
ki se prične odvisno od vremena, 
konec marca in traja do naslednje 
zime. Letošnjo zimo smo zapolni-
li z naročili iz tujine, za sezono pa 
verjamemo, da bomo kljub stagna-
ciji gradbeništva v Sloveniji uspe-
li zapolniti proizvodne kapacitete z 
naročili končnih kupcev in gradbe-
nih podjetij iz tujine.« 

Marija Lebar

OBMOČNO ZDRUŽENJE VETERANOV VOJNE ZA SLOVENIJO ZGORNJESAVINJSKO-ZADREČKE DOLINE

15 let delovanja območnega združenja in 
25. obletnica vojne za Slovenijo

V svoji sredi so člani OZ VVS Zgornjesavinjsko-Zadrečke doli-
ne pozdravili župana občine Gornji Grad Stanka Ogradija, predse-
dnika ZVVS generalmajorja Ladislava Lipiča, predsednika Pokra-
jinskega odbora ZVVS zahodno štajerske pokrajine Zdenka Trpina, 
predsednika OZ VVS Šoštanj Leona Stropnika, predsednika mo-
zirskega odbora Policijskega veteranskega društva Sever za celj-
sko območje Jožeta Rojška, predsednika gornjegrajskega krajev-
nega odbora Združenja borcev za vrednote NOB Zgornje Savinj-
ske doline Staneta Rojtna, poveljnika gornjegrajske čete TO Jožeta 
Štorglja ter častnega člana in častnega predsednika OZ VVS Zgor-
njesavinjsko-Zadrečke doline Nika Purnata. 

Generalmajor Ladislav Lipič (v sredini) in predsednik območnega združenja 
Maks Slatinšek (desno) sta podelila zlato medaljo za izjemne zasluge pri 

krepitvi združenja Dragu Špehu. (Foto: BR)

S svečanim veteranskim deja-
njem se je v Gornjem Gradu pri-
čel zbor članov Območnega zdru-
ženja veteranov vojne za Sloveni-
jo (OZ VVS) Zgornjesavinjsko-Za-
drečke doline – s podelitvijo zah-
val in priznanj. Združenje letos 
obeležuje 15 let aktivnega delo-
vanja. Ob tem sta predsednik Zve-
ze veteranov vojne za Slovenijo 
(ZVVS) generalmajor Ladislav Li-
pič in predsednik združenja Maks 
Slatinšek podelila zahvalo za po-
moč pri izgrajevanju in krepitvi te 
organizacije Občini Gornji Grad, 
zlato medaljo za izjemne zasluge 
pri krepitvi združenja Dragu Špe-
hu, medaljo častni član združenja 
pa Petru Brezovniku. 

Generalmajor Lipič je spregovo-
ril o delu ZVVS, predsednik Slatin-
šek pa je podal pregled aktivnosti 
združenja v preteklem letu in plan 
letošnjih dogodkov. V Nazarjah 
so obeležili 25. obletnico od upo-
ra Teritorialne obrambe (TO) pro-
ti oddaji orožja Jugoslovanski ar-
madi, v Šport centru Račnek prip-
ravili proslavo v počastitev dneva 

državnosti in veteransko srečanje, 
na strelišču v Gornjem Gradu so 
organizirali tekmovanje v strelja-
nju za memorial Edija Mavriča – 
Savinjčana. Jeseni so se odpravili 
na ekskurzijo v Posočje, ob koncu 
leta so v Fašunovi hiši na Ljubnem 
ob Savinji priredili domoljubni ve-
čer v počastitev dneva samostoj-
nosti in enotnosti. Pridružili so se 
zbiranju arhivskega gradiva iz ča-

sa osamosvojitvene vojne za mu-
zejsko zbirko v Velenju, koordina-
tor projekta s strani združenja je 
Niko Purnat. 

Letos načrtujejo pohod na Bor-
seko na lokacijo tajnega skladi-
šča orožja TO, veteranski večer v 
Nazarjah ob obletnici upora proti 
oddaji orožja. V juniju bo v Logar-
ski dolini proslava ob 25. obletnici 
vojne za Slovenijo, septembra pa 
4. memorial Edija Mavriča – Savi-
njčana v Gornjem Gradu. 

Za jesen ponovno načrtujejo 
strokovno ekskurzijo. Sledila bo 
predstavitev zbornika o osamo-
svojitvenih dogodkih na območju 
Zgornje Savinjske doline ob 25. 
obletnici odhoda zadnjega voja-
ka Jugoslovanske armade iz Slo-
venije. V novembru bodo obiska-
li osnovne šole, leto nameravajo 
zaključiti z domoljubnim večerom 
ob dnevu samostojnosti in enotno-
sti v Lučah.

Barbara Rozoničnik

GORNJI GRAD

V katedrali ponovno 
Perpetuum Jazzile

Gornjegrajska katedrala je kra-
sen ambient za glasbene prireditve. 
Akustika v njej je prevzela že mnoge 
izvajalce. Med njimi je bila tudi vo-
kalna zasedba Perpetuum Jazzile, 
ki se v aprilu ponovno vrača v Gor-
nji Grad. Ljubitelji vokalne ekstaze in 
bogastva glasov bodo ponovno lah-
ko prisluhnili največjim in najnovej-
šim uspešnicam skupine, ki navdu-
šuje poslušalce po vsem svetu.

Gornjegrajska katedrala je bila 
v preteklosti velikokrat prizorišče 

glasbenih spektaklov. V njej je na-
stopila violinistka Anja Bukovec, 
skupina Eroika, Godba Zgornje Sa-
vinjske doline z gosti, Oto Pestner s 
Pro Anima Singers in razni pevski 
zbori, zadnji med njimi je bil Zbor 
sv. Nikolaja s koralnimi napevi. V 
okviru festivala Seviqc Brežice je 
bila katedrala prizorišče najlepših 
koncertov stare glasbe z vrhunski-
mi umetniki vsega sveta v najlep-
ših kulturnih spomenikih Slovenije.

ŠMS
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV NAZARJE

Pred člani 
praznovanje visokega 

jubileja

Predsednica nazarskih upokojencev 
Vera Pečnik je v plan dela zapisala, 

da bodo aktivnosti usmerili v 
praznovanje 70-letnice društva. 

(Foto: MŠ)

V Društvu upokojencev Nazar-
je so bili po besedah predsedni-
ce Vere Pečnik lani uspešni pri iz-
vajanju programa Starejši za bolj-
šo kakovost življenja doma. Na 
občnem zboru, ki so ga pripravi-
li v osnovni šoli, je bilo iz poročila 
o delu razbrati, da so člani aktivni 
v ročnodelski, pohodniški in kultur-
niški sekciji. Medtem ko so člani-
ce ročnodelske sekcije spoznavale 
različne tehnike ustvarjanja in se s 
svojimi izdelki predstavljale doma 
in širše, je pohodniška sekcija skr-
bela za rekreacijo in druženje na 
številnih pohodih.

Nazarski upokojenci so se druži-
li tudi na izletih in letovanju v Izoli, 
sodelovali pri izvedbi dogodkov ob 
praznikih krajevnih skupnosti Ko-
karje in Nazarje ter občinskem pra-
zniku. Pripravili so piknik za svoje 
člane, ob koncu leta obiskovali bol-
ne in onemogle na njihovih domo-
vih ter v domovih za starejše. Aktiv-
no so sodelovali v medsebojnem 
povezovanju z društvi. Pričeli so tu-
di aktivnosti pri pridobivanju varo-
vanih stanovanj v občini.

Tudi letos bodo letovali v Izoli, 
hodili na pohode in ustvarjali v roč-
nodelskem krožku. Za druženje bo-
do poskrbeli z izletom v Beograd in 

s tradicionalnim piknikom. Veliko 
dela jih čaka tudi pri obeležitvi viso-
kega jubileja. Društvo namreč le-
tos praznuje sedem desetletij svo-
jega delovanja, zato jim je pred-
sednik Pokrajinske zveze društev 
upokojencev Celje Silvo Malgaj iz-
ročil bronasto plaketo ZDUS.

Marija Šukalo

DRUŠTVO UPOKOJENCEV BOČNA

Obeležili tridesetletnico 
delovanja

Danijel Veršnik je članom društva 
predstavil dogajanje v preteklem 

letu ter podal smernice za letošnje. 
(Foto: PV)

Člani Društva upokojencev Boč-
na so se zbrali na jubilejnem, tri-
desetem občnem zboru, na kate-
rem so se ozrli na dogajanje v mi-
nulem letu in si zadali plane za leto 
2016. Ob samem koncu so se sez-
nanili še o dopisih Zveze društev 
upokojencev Slovenije in pokrajin-
ske enote Celje, ki sta se navezova-
la na višino pokojnin in zavaroval-
nin ter na ohranjanje javnega zdra-
vstvenega sistema.

Kot je povedal predsednik Dani-
jel Veršnik, je društvo v preteklem 
letu prejelo posebno listino za tri-
desetletnico delovanja. Udeležili so 
se izletov v Ljubljano in v času mar-
tinovanja ter se z upokojenci osta-
lih društev srečali v Lučah. Poleg 
tega se odlično izvaja projekt Sta-
rejši za starejše, v katerem člani 
društva obiskujejo občane, starej-
še od 69 let. V lanskem letu so op-
ravili kar 83 takšnih obiskov. 

Upokojenci iz Bočne so zelo ak-
tivni predvsem na športnem in kul-
turnem področju. V letu 2015 so 
se tako odpravili na dnevni in noč-
ni pohod na Semprimož, sodelova-
li so na številnih turnirjih v pikadu, 
jeseni pa pričeli z redno telovad-
bo. Na področju kulture je zelo ak-
tivna folklorna skupina Oštarija, ki 
deluje od leta 2013 dalje. Združuje 
dvajset članov, ki so v lanskem le-

tu sodelovali na prireditvah v Gor-
njem Gradu, Mozirju, Logarski do-
lini, Cankarjevem domu v Ljubljani 
in Sv. Lovrencu ter na dnevu plesa, 
ki je potekal v Bočni.

Ob koncu je predsednik Veršnik 
podal načrte, ki jih bodo izvedli v le-
tošnjem letu. Velik poudarek bo na 
druženju članov, ki ga nameravajo 
uresničiti v obliki piknikov in izletov. 
Poleg tega bodo še naprej sodelo-
vali v projektu Starejši za starejše 
ter se aktivno udejstvovali na špor-
tnem in kulturnem področju.

Primož Vajdl

DRUŠTVO UPOKOJENCEV ŠMARTNO OB DRETI

Družili so se na športnih dogodkih 
in izletih

Predsednik Društva upokojencev 
Šmartno ob Dreti Štefan Turk je 
izpostavil dobro sodelovanje z 
društvi v kraju. (Foto: MŠ)

V društvu šmarskih upokojen-
cev že vrsto let skrbijo za krepi-
tev odnosov, zato so bili tudi v pre-
teklem letu mesečni pohodi stal-
nica. Za rekreiranje so ljubitelji ba-
linanja sodelovali v šmarski ligi v 
omenjenem športu. Predsednik 
društva Štefan Turk je v svojem 
poročilu o delu na občnem zbo-
ru izpostavil dobro sodelovanje z 
društvi v kraju in sproščanje na tra-
dicionalnem pikniku. 

Podali so se tudi na kolesar-
jenje in izlet na Gorenjsko. V te-

denskih srečanjih ročnodelskega 
krožka so nastajali številni upo-
rabni in okrasni izdelki za dom in 
vsakdanjo rabo v različnih tehni-
kah. 

Pri vseh teh aktivnostih ni izos-
tala niti skrb za bolne in onemog-
le. Te so obiskali na njihovih do-
movih in jim izročili priložnostna 

darila. Slednja so izročili tudi ju-
bilantom, ki so obeležili okrogle 
obletnice. 

Župan občine Nazarje Matej Pe-
čovnik je izpostavil obveščanje in 
povezovanje med društvi v kra-
ju in občini. Prepričan je namreč, 
da ljudje niso dovolj obveščeni o 
različnih dogodkih, ki jih priprav-
ljajo tako upokojenci kot drugi ak-
terji. Menil je, da bi z boljšo infor-
miranostjo dosegli tudi večjo ude-
ležbo.

Marija Šukalo
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LJUBNO OB SAVINJI

Jožefov sejem okrnjen brez društva Komen

Suha roba in glineni izdelki so bili premalo, da bi bilo na Jožefovem sejmu tako živahno, kot je bilo 
pred leti. (Foto: Franjo Atelšek)

Na Ljubnem ob Savinji je 19. marec, ko godu-
jejo Jožeti, Jožice in lastniki izpeljank iz tega ime-
na, vsako leto praznično. V cerkvi na Rosuljah je 
namreč v enem od stranskih oltarjev kip svetega 
Jožefa, po krščanskem izročilu zavetnika druži-
ne. Prav zaradi tega so se številni zbrali pri maš-
nem bogoslužju v tamkajšnji cerkvi. 

Po drugi maši, ki je bila ob 10. uri, so bili pri-
sotni povabljeni, da se udeležijo skromne pogo-
stitve pred cerkvijo, ki so jo pripravili člani tam-
kajšnjega župnijskega pastoralnega sveta. 

S tem dogajanja še ni bilo konec, saj je bi-
lo na Forštu pravo sejemsko dogajanje, kate-
remu je pa vendarle nekaj manjkalo. Ni bilo 
namreč članic društva Komen, ki so s ponud-
bo dobrot z ljubenskih kmetij vsako leto daja-
le dušo temu dogodku. 

Samo suha roba, glineni izdelki in še par 
ponudnikov so bili premalo, da bi bilo na Jo-

CVETNA NEDELJA NA LJUBNEM OB SAVINJI IN REČICI OB SAVINJI

Ljubenske potice ponovno navdušile z izvirnostjo

Skupina Rečičanov je k blagoslovu prinesla pletene zvonove, ki jih je izdelal Herman Pokleka (levo). 
(Foto: Marija Šukalo)

Praznovanje cvetne nedelje na Ljubnem ob 
Savinji je pred tamkajšnjo župnijsko cerkev pri-
vabilo številne, ki so prisostvovali blagoslovu 
ljubenskih potic. Dogodek so tudi letos zazna-
movale številne potice v klasični obliki kot snop 
zelenja, brezštevilni pa so bili figuralni izdel-
ki, pod katere so se podpisali ljubenski ljudski 
»umetniki«. 

Ideje za tovrstne potice jemljejo iz narave in 
vsakdanjih opravil na njihovih domovih, pri ka-
terih so in še uporabljajo različna orodja. Mno-
ga od teh so že pozabljena, kot so na primer »te-
lige«, ki so se nekoč uporabljale za vprego gove-
da pri kmečkih opravilih. Mladenič z ogromnim 
cepinom je poznavalce legende o velikanu Kri-
štofu s Kumprejeve domačije v Primožu pri Ljub-
nem spomnil na njegov velikanski cepin. Števil-

Maketa stare preše med ljubenskimi poticami 
(Foto: Franjo Atelšek)

Deklica s štorkljami (Foto: Franjo Atelšek)

žefovem sejmu tako živahno, kot je bilo pred 
leti, saj je na Komen ostal le lep pogled iz okr-

njenega sejemskega dogajanja na Ljubnem.
Franjo Atelšek

ne živali, glasbila in nabožni predmeti pa so stal-
nica med ljubenskimi poticami.

K blagoslovu so zelenje ponesli tudi na Reči-
ci ob Savinji. Obred pred cerkvijo svetega Kan-
cijana je opravil župnik David Zagorc. Med raz-
ličnimi butarami je ponovno izstopala »kreacija« 
Hermana Pokleke. Letos je spletel šibje v obliki 
zvonov, ki so mu jih k cerkvi pomagali prinesti 
sokrajani. Tako je blagoslov zelenja postal tudi 
svojevrstno druženje sosedov. 

Fotogalerijo si lahko ogledate na www.sa-
vinjske.com (geslo cvpoljre).

Franjo Atelšek, Marija Šukalo
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Piše: Aleksander Videčnik

Zgodovina in narodopisje

Grad Vrbovec (3)

Stari grad na Hudičevi 
skali

O sedanjem gradu Vrbovec je veliko napisa-
nega. Strokovnjaki navajajo, da prvotnega gra-
du ni v darilni listini, ki sta jo podpisala oglej-
ski patriarh Pelegrin in bavarski plemič Die-
pold Chagere, ki je vso svojo posest v naši doli-
ni podaril omenjenemu patriarhu z željo, da se 
tu ustanovi samostan. To je bilo podpisano le-
ta 1140. Morda je bil stari grad na skali pri popi-
su premoženja prezrt? Dober poznavalec zgo-
dovine gradov dr. Ivan Stopar je v brošuri Vrbo-
vec z okolico zapisal, da ni dovolj ostankov te 
zgradbe, da bi lahko določili kaj več o njej. Tu-
di ni kakšnih arheoloških podatkov o tem gra-
du. Žal so ob prevzemu Vrbovca po ljubljanski 
škofiji grad na skali porušili, ruševine pa zme-
tali v globino za obrambnim zidom novejšega 
gradu Vrbovec. 

Nekateri zgodovinarji so pisali o gradu Vrbo-
vec kot o trdnjavi, tako je zapisal Josef Janisch 
v topografsko-statističnem leksikonu (Gradec 
1887). Prav tako v topografsko-zgodovinskem 
leksikonu Carla Schmutza (Gradec 1822) nale-
timo na izraz »trdnjava Altenburg«. Na dlani je, 
da je stal grad na skali prej, ko so dozidali in raz-
širili grad Vrbovec in ga obdali z obrambnimi jar-
ki. Tudi naš zgodovinar Ignac Orožen je pisal o 
trdnjavi, znan je bil po natančnosti, zato si je vso 
okolico gradu temeljito ogledal. Tako je sam za-
pisal.

Nova odkritja
V novejšem času so zgodovinarji poskrbeli za 

nova odkritja o Vrbovcu in Vrbovških. Iz študije 
prof. dr. Toneta Ravnikarja, Eberhard III. Vrbov-
ški, ustanovitelj avguštinskega samostana, ob-
javljeni v reviji Studia historica Slovenica, Mlina-
ričev zbornik, letnik 2005, št. 1, 2 in 3, strani 151 
do 169, povzemamo nekaj odlomkov. 

Kot je uvodoma zapisal avtor o tem pripadni-
ku Vrbovških zgodovinarji niso doslej kaj dosti 
pisali, zato je na mestu, da v našem Zborniku 
občine Nazarje opozorimo na novejše znanstve-
ne izsledke o Vrbovških: 23. aprila leta 1357 sta 
meniški red avguštincev ter Eberhart iz Vrbov-
ca prejela od papeža Inocenca VI. dovoljenje, 
da ustanovijo v Judenburgu samostan tega re-
da. Eberhart »de Altenburg« je v tej listini ozna-
čen kot vitez iz sekovske škofije. Imenovani vitez 
je smel svoje lastne posesti, ki jih je imel v mestu 
oziroma na trdnjavi (»in opido seu castro«), upo-

rabiti za ustanovitev samostana avguštinskega 
reda oziroma jih temu redu predati v uporabo. 
Vse to za dobrobit njegove duše in duš njego-
vih prednikov. Poleg tega je moral biti sedež sa-
mostana oskrbljen s cerkvijo oziroma molilnico, 
zvonikom z zvonovi ter vsemi parametri potreb-
nimi za službo božjo … 

In naprej: »V teh dostavkih je Eberhard Vrbov-
ški označen kot »miles et ambassiator devoti di-
lii vestri domini Alberti ducis Austrie«. Bil je torej 
odposlanec avstrijskega vojvode na papeškem 
dvoru. In res imamo iz leta 1356 pismo pape-
ža Inocenca VI., naslovljeno na vojvodo Albrehta 
II. Avstrijskega, kjer sta kot vojvodova odposlan-
ca omenjena Ulrik z Dunaja ter nobilis vir Eber-
hart »de Altenburg«, ki je tu označen kot vitez (iz) 
salzburške in oglejske dieceze.«

V nadaljevanju dr. Ravnikar omenja, da to ni 
bila edina naloga, ki jo je Eberhart opravil za 
vojvodo Albrehta II. Leta 1350, ko je umrl oglej-
ski patriarh Bertrand, ga najdemo kot posred-
nika med vojvodo in deželnim svetom Furlani-
je. Pri zaključku teh pogajanj sta kot vojvodova 
zastopnika nastopala Hardegen Ptujski in Ru-
dolf Otto Lichtensteinski, kot priča pri tem do-
godku je sodeloval tudi Eberhart Vrbovški, ki je 
pogajanja začel in pri tem do uspešnega kon-
ca sodeloval. Prav ta pogajanja so Vrbovške-
mu prinesla pomemben položaj in vpliv na av-
strijskem dvoru.

Muzej Velenje je leta 2007 izdal knjigo dr. To-
neta Ravnikarja Po zvezdnih poteh. Študija ne 
govoril le o Vrbovških, temveč zajema tudi doga-
janja v Zgornji Savinjski in Šaleški dolini.

Obnova gradu
Ko so jeseni leta 1944 našo dolino spet za-

sedli Nemci, so se partizani iz gradu umaknili 

in podtaknili ogenj, da bi ga nemška vojska ne 
mogla ponovno zasesti. Takoj po vojni leta 1945 
žal ni bilo volje in tudi ne prave možnosti, da bi 
grad temeljito popravili. Glede na prvo zasno-
vo se je objekt v delu proti Savinji nadzidal za 
eno nadstropje. Ostali deli (pristava) so bili ure-
jeni kasneje. 

Ko sem zbiral gradivo za monografijo o gradu 
Vrbovec leta 1998, je vodil obnovitvena dela te-
danji direktor Gozdnega gospodarstva Nazarje 
Milan Cajner, ki je povedal, da je obnova poteka-
la v dveh delih, v prvem (1988-1989) so obno-
vili ostrešje in obnovljena je bila fasada na sta-
rem delu graščine. 

Zahtevnejša so bila dela v letih 1990 in 1992. 
V tem času je bil nanovo pozidan severni trakt in 
urejeno dvorišče ter okolica. Prav tako je bila iz-

vedena sanacija obzidja na objektu pristava. Tu 
so morali nanovo urediti kletne prostore. Plačnik 
in nosilec obnove je bilo GG Nazarje, gostinski 
lokal je uredilo podjetje TGM Petek, d.o.o., kot na-
jemnik prostorov. 

Povsem obnovljen in moderniziran grad 
Vrbovec je bil slovesno predan svojemu na-
menu novembra 1992. Posebej je bilo po-
membno, da so v prenovljenem gradu naš-
la prostor manjša podjetja. Prav posebno pa 
je bilo nujno, da so v gradu naredili poročno 
dvorano in prostore za glasbeno šolo. Izved-
bo kulturnega programa je omogočila pre-
novljena dvorana, kmalu se je v grad prese-
lila še občinska uprava. Naj omenimo še ve-
like zasluge za uspešno obnovo odlično ar-
hitektko Sonjo Sekavčnik. Brez tvegane odlo-
čitve Gozdnega gospodarstva Nazarje bi bila 
verjetno današnja podoba Vrbovca propada-
joča graščina. 

Nadaljevanje prihodnjič.

Skladišče hlodovine pri gradu Vrbovec, levo nekdanji gasilski dom
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MOJCA KUMPREJ, 
profesorica slovenščine

JEZIKOVNE ZADREGE

Okrajšave

Okrajšave so okrajšano zapisane besede ali 
besedne zveze. Znamenje okrajšanosti je pika.

 BESEDE:
 gospa --> ga.
 približno --> pribl.
 profesor --> prof.
 doktor --> dr.

 BESEDNE ZVEZE:
 na primer --> npr.
 to je --> tj.
 tako imenovani --> t. i.
 in podobno --> ipd.

 gos. Sonja Blažič
 Pot k Ribniku 1
 1030 Ribnik

Okrajšave so samo pisne, kar pomeni, da jih v 
branem besedilu večinoma razvezujemo.

Napišemo: Zahvaljujem se mentorici, izr. 
prof. dr. Izi Čop ...

Preberemo: Zahvaljujem se mentorici, izredni 
profesorici doktorici Izi Čop ...

 
Črkovalno branje okrajšav uporabljamo izje-

moma, navadno pri narekovanju:

Domačije v Zgornji Savinjski dolini krasijo 
travniki, pašniki, gozdovi itd.

ZAPISOVANJE OKRAJŠAV
Okrajšave besednih zvez pišemo s presled-

kom za vsako okrajšano besedo:
s._p.

d._o._o.
p._n.

ZAPOMNIMO SI
Okrajšave besednih zvez: in tako dalje, in po-

dobno, na primer, to je, si je najbolje zapomniti. 
Zakaj? Sodijo v skupino okrajšav, ki jih vedno pi-
šemo skupaj: itd., ipd., npr., tj.,

OKRAJŠANE ZLOŽENKE
Pri zloženkah (besede iz dveh ali več besed, 

povezanih z medpono npr. lastnoročno) okraj-
šane dele pišemo brez presledka, vendar tudi z 
vezajem, če je tako pisana neokrajšana beseda.

            lastnoročno --> l.r. 
            rusko-slovenski --> r.-s.

NERAZUMEVANJE OKRAJŠAV
Pri razlagi pomena okrajšav si pomagamo s 

slovarskim delom Pravopisa. 

Ali ste vedeli?

Okrajšava p. n., ki jo pogosto uporabljamo pri 
naslavljanju, ne pomeni prejme naj. Pomen p. n. 
izhaja iz latinskega poimenovanja pleno nomi-
ne, kar pomeni s polnim naslovom. Okrajšavo p. 
n. uporabimo, kadar ne poznamo natančnega 
imena gospodarske družbe, v zasebnih pismih 
pa je ne uporabljamo.

KULTURNO DRUŠTVO RADMIRJE

Aktivni z mladimi ter na glasbenem in športnem 
področju

Predsednica društva Magda Ermenc je povzela 
preteklo leto, bogato z aktivnostmi članov 

društva. (Foto: ŠMS)

Člani radmirskega kulturnega društva se v 
dogajanje v občini in okolici vključujejo s števil-
nimi aktivnostmi. Kar nekaj nastopov sta zabe-
ležila ženski pevski zbor Jutro in moški pevski 
zbor Zarja. Aktivnosti širijo tudi na športno po-
dročje in delo z otroki.

Organizirali so dobrodelni koncert za gasilce, 
na katerem so zbirali sredstva za dokončanje 
gasilskega doma, koncert S pesmijo v svet, na 
katerem je kvartet Štiglic predstavil novo izdano 
zgoščenko, ter božični koncert. V njihovi dome-
ni je tudi miklavževanje in otroška maškarada, je 
na občnem zboru v poročilu omenila predsedni-
ca društva Magda Ermenc. 

Pevke zbora so sodelovale na devetih prire-
ditvah, članice kvarteta Štiglic so se z nastopi 
približale številki dvajset. Društvo je lani izpelja-
lo prepevanje podoknic po Radmirju ter koncert 
Bernarde Štiglic v času Flosarskega bala 

Sodelovali so pri pripravi »zimske olimpija-
de«, izpeljali otroške delavnice ob Flosarskem 
balu in v času počitnic, za najmlajše so izvedli 
še pravljični večer. Aktivno sodelujejo z drugimi 
društvi v kraju. Načrti za tekoče leto so zelo po-
dobni lanskim, bo pa v tem letu moški zbor Zar-
ja praznoval obletnico in ob tej priložnosti bodo 
organizirali koncert.

ŠMS
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Nasveti, Ljudje in dogodki

Razmišljam 
globalno, 
delujem 
lokalno

Gozd in voda sta 
povezana 

Spoštovani bralec!
Neokrnjena narava, gozd in voda so največ-

je dobrine naše doline, zato je vredno, da se tudi 
mi posvetimo svetovnima dnevoma, ki ju je Or-
ganizacija združenih narodov (OZN) namenila 
obeleževanju gozdov in voda.

Na pobudo generalne skupščine OZN je bil 
28. novembra leta 2012 prvi pomladni dan, 21. 
marec, razglašen za mednarodni dan gozdov, 
ki ga od tedaj obeležujemo povsod po svetu. S 
tem so želeli Združeni narodi poudariti pomen 
vseh dobrobiti, ki jih gozdovi zagotavljajo člo-
veški družbi. 

Zametki svetovnega dne gozdov segajo v leto 
1971, na 16. letno konferenco FAO. Ideja je zače-
la zares zoreti v letih od 2007 do 2012, ko se je 
začela znanost vse bolj zavedati pomena goz-
dov kot ponora ogljika pri zadrževanju klimat-
skih sprememb. 

Slovenski gozdarji se pomena gozdov in nji-
hove promocije v javnosti zavedajo že dolgo. 
Vse od zgodnjih sedemdesetih let prejšnjega 
stoletja, torej že več kot pol stoletja uresničuje-
jo idejo obeleževanja pomena gozdov, s tem da 
so jo razširili kar na teden gozdov, ki poteka zad-
nji teden v maju. Večina njihove aktivnosti glede 
popularizacije gozdov se zato dogaja tedaj, po-
časi pa se uveljavlja tudi dan gozdov.

Slovenske gozdove bogati 72 avtohtonih dre-
vesnih vrst in na stotine drugih rastlinskih vrst, še 
neznano število gliv in raznoliko kraljestvo živali. 
Gozd je prava zakladnica življenja. Spoštujmo ga, 
zavedajmo se, da smo v gozdu samo gost!

Letos je na svetovnem nivoju še posebej iz-
postavljen pomen gozdov za zagotavljanje vi-
rov čiste pitne vode, moto obeleževanja je »goz-

dovi in voda«. Brez vode ni življenja. Sonaravna 
in trajnostna raba vode je eden od osnovnih po-
gojev preživetja prebivalcev tega sveta. 

Slovenija je bogata z vodo, ki je še vedno dob-
re kakovosti. Vendar je voda zaradi nespamet-
nega ravnanja, to je »antropogenih obremeni-
tev« ogrožena. Nekateri viri navajajo, da jo obre-
menjujemo v taki meri, kot da bi nas bilo dvakrat 
toliko, kot nas je. Po podatkih ministrstva za oko-
lje in prostor smo v letu 2014 za različne name-
ne načrpali in uporabili 980 mio m3 vode, kar 
pomeni 1300 litrov na osebo na dan! 

Seveda lahko voda ogroža tudi nas. Zaradi kli-
matskih sprememb in nespametnih posekov v 
prostor (npr. gradnja na poplavnem ali plazovi-
tem območju) povzročajo poplave in drugi po-
javi, povezani z vodno ujmo, velike gospodar-
ske in ekološke škode. Poplave so vedno bile in 
bodo, v svojem bistvu so omogočile razvoj po-

ljedelstva in s tem civilizacij, ko so narasle vo-
de Nila, Evfrata, Rumene reke in drugih veleto-
kov prinašale v ravnice hranila, vendar so ob da-
našnjem načinu življenja postale ena največjih 
groženj človeštvu.

In ne pozabimo: ogrožena je tudi pravica do 
vode, ki je temeljna dobrina in hkrati surovina 
današnjega časa. Svetovne korporacije si jo 
povsod skušajo prilastiti, tudi pri nas! 

Tema svetovnega dneva voda 2016 je Voda 
in delovna mesta. OZN tokrat skupaj z Medna-
rodno organizacijo dela poudarja pomen pitne 
vode in hkrati njen pomen pri ustvarjanju mož-
nosti za nove zaposlitve. Upajmo, da ne mislijo 
predvsem na zaposlitve oziroma dohodek veli-
kih korporacij!

Vas pozdravlja Vaš Zeleni Franček

Gozd in voda sta povezana. (Foto: ZF)

Marca
Pred 40 leti
POVEZOVANJE TURISTIČNIH DRUŠTEV
Na 5. seji predsedstva občinske konferen-

ce SZDL je bila osrednja točka dnevnega reda 
povezovanje turističnih društev v Gornjesa-
vinjsko turistično zvezo Mozirje in preko nje 
v celjsko turistično zvezo. Turistična društva 
so se povezovala v Gornjesavinjsko turistično 
zvezo, v katero se je povezovala tudi občinska 
turistična zveza. Predsedstvo je ob koncu de-
bate sprejelo naslednje zaključke. Občinska 
Gornjesavinjska turistična zveza Mozirje mo-
ra še naprej obstajati, se v najkrajšem času re-
organizirati in prilagoditi delegatskim odno-
som. Mora se kadrovsko okrepiti in vzpostavi-
ti še tesnejše vezi s turističnimi društvi na ob-
močju občine Mozirje.

Pred 30 leti
OSEMDESET LET PETJA V BOČNI

Visok jubilej pevske dejavnosti so letos sla-
vili v Bočni. V tem kraju se je nekoč veliko te-
ga dogajalo. Imeli so vrsto društev in dejav-
nosti, o katerih danes ni več sledu. Kraj je tu-
di kulturno zelo živel, to priča slavje, ki ga je 
pripravilo domače prosvetno društvo v me-
secu kulture in ki naj bi opozorilo, da je zbo-
rovsko petje v Bočni staro 80 let. Ko smo pre-
listali kroniko zborovskega petja v Bočni, smo 
naleteli na podatek, da so nekoč pred leti v 
Bočni prirejali celo spevoigre, in to pod vod-
stvom Berte Miklavc. Če pa sežemo prav nazaj 
v same začetke, ugotovimo, da je pred 80 le-
ti pričel učiti prvi zbor učitelj Branko Zemljič, 
pozneje ga je vodil Milan Apih, ki je učiteljeval 
v Bočni. Že leta 1931 pa so dejavnost društva 
razširili še na druge ljubiteljske zvrsti. 

Pred 20 leti
PROBLEMI IZ NASLOVA MATERIALNIH 

PRAVIC
Območna organizacija Zveze svobodnih sin-

dikatov Slovenije deluje na območju upravnih 
enot Velenje in Mozirje. Na območju je 27 tisoč 
zaposlenih, od tega je v Svobodne sindikate 
včlanjenih 16 tisoč delavcev. Leta 1995 je prav-
no pomoč iskalo 2244 delavcev. Največ kršitev 
kolektivne pogodbe beležijo kar v 373 prime-
rih zaradi neizplačanih delov plač, regresov, 
odpravnin. Zaradi nepravilnega razporejanja 
na delovna mesta so se delavci obrnili na prav-
no službo v 40 primerih, 56-krat niso bili pra-
vilno opredeljeni presežki delavcev. V obdobju 
1991-1995 je bilo pravnomočno rešenih 40 od-
stotkov vloženih zahtevkov, od tega kar 95 od-
stotkov v korist delavcev.

Pripravila Tatiana Golob
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Šolstvo, Iz občin

8. DOBRODELNI KONCERT ZA SMEH V OTROŠKIH OČEH

Nazarska osnovna šola s projektom brezplačne šole 
edina v Sloveniji

I-zborček, ki ga sestavljajo dekleta iz 5. in 6. razreda in ga vodi Katja Gruber, je zapel pesem 
Navihanka. (Foto: Barbara Rozoničnik)

Nastopajoči na dobrodelnem koncertu, orga-
nizatorji, donatorji, starši in vsi, ki so kakor koli 
pripomogli k projektu brezplačne šole na OŠ Na-
zarje, so tokrat že 8. leto zapovrstjo prižgali na-
smeh v otroških očeh. Po besedah ravnateljice 
Vesne Lešnik je naloga odraslih, da otrokom za-
gotovimo brezskrbno otroštvo in poskrbimo za 
razvoj vseh njihovih potencialov in jih tako kar 
najbolje pripravimo za življenje. 

AKTIVNO VKLJUČENI TUDI UČENCI
V vse dejavnosti, iz katerih črpajo sredstva za 

sklad brezplačne šole, so aktivno vključeni tudi 
učenci. Nastopajo na dobrodelnem koncertu in 
drugih prireditvah, izdelujejo voščilnice, sodelu-
jejo na likovnih kolonijah in ustvarjajo likovna de-
la, ki jih nato šola ponudi v odkup podjetjem, vse 
leto zbirajo star papir ali tekstil, v času pred kon-
certom pečejo pecivo in prodajajo vstopnice ter 
dejavno sodelujejo, kjer je to le mogoče in tako 
prispevajo svoj delež k skupnemu projektu. 

Brez razumevanja številnih posameznikov, 
podjetij, občin in krajevnih skupnosti, staršev 
in zaposlenih na šoli bi bilo težko brezplačno 
zagotoviti otrokom dostop do vseh aktivnosti. 
Lešnikova je poudarila, da so hvaležni za še ta-
ko skromen prispevek ali zgolj moralno podpo-
ro, ki jim jo kdo ponudi. 

PESTER NABOR IZVAJALCEV
Na koncertu, ki z zbranimi sredstvi poma-

ga šoli brezplačno zagotoviti dejavnosti za vse 

učence, ne le za tiste iz finančno ogroženih 
družin, je nastopila Ajda Nina Vivod na harfi, 
sledili so domači rokerji Dreta river band, har-
monikar Marko Sovinšek. S točko Ledeno kra-
ljestvo so se predstavili učenci izbirnega pred-
meta gledališki klub. Zapeli so še I-zborček in 
združena starejši otroški in mladinski pevski 
zbor s solisti pod vodstvom Katje Gruber ter fi-
nalistka oddaje Slovenija ima talent Adrijana 
Kamnik. Na oder so prišli člani ansambla Črna 
mačka s pevko Evo Boto. Med drugim so zai-
grali priredbo skladbe Kaj je to življenje, s ka-

tero je Eva letos zmagala na festivalu Popevka. 
Osrednji gost večera, kantavtor Adi Smolar 

je v zanj značilnem ironičnem slogu s pesmijo 
in besedo spodbujal k pozitivni naravnanosti in 
vrednotam, na katere prepogosto pozabljamo, 
ter ob spremljavi zbora OŠ Nazarje zapel nekaj 
svojih uspešnic.

Koncert je povezoval moderator in voditelj Bo-
štjan Oder, zaključili so ga učenci 8. razreda s 
kavbojskim plesom, ki so se ga naučili v okviru 
projekta Šola pleše.

Barbara Rozoničnik

OBČINA SOLČAVA 

Z mladimi družinami se prirastka veselijo 
tudi ostali občani

Udeleženci sprejema za novorojenčke v Solčavi (Fotodokumentacija občine)

Na dan žena, 8. marca, sta županja Katari-
na Prelesnik in občinska uprava Občine Solča-
va pripravili slovesen sprejem za družine, ki so v 

minulem letu dobile naraščaj. V letu 2015 je ob-
čina postala bogatejša za kar osem malih ob-
čanov.

Županja Prelesnikova je povabljence spreje-
la v večnamenskem prostoru Centra Rinka. V 
pozdravnem nagovoru je poudarila, da se sku-
paj z družinami naraščaja veselijo tudi ostali v 
lokalnem okolju. Za občino, ki ima le nekaj več 
kot 500 prebivalcev, je osem novih rojstev kar 
visok odstotek porasta natalitete. Mladim dru-
žinam je čestitala in jim zaželela veliko zdravja 
ter veselja ob njihovih malčkih. Po uradnem de-
lu je bilo srečanje in priložnost za prijeten star-
ševski klepet.

Lani se je v občini rodilo pet deklic in trije deč-
ki. Vsakemu od njih oziroma njegovim staršem 
je bilo namenjeno darilce. Po sklepu občinskega 
sveta občina družinam za novorojenčka name-
ni po 250 evrov.

Marija Lebar
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V GALERIJI NAZARJE RAZSTAVLJA DARJA ŠTEFANČIČ

Imaginarni vrtovi ujeti v gladine slikarkinih sanj

Razstavo Gladine sanj slikarke Darje Štefančič (desno) je odprl župan 
občine Nazarje Matej Pečovnik, dela je predstavila Anamarija Stibilj Šajn 

(levo), za vezni tekst pa je poskrbela Vladka Planovšek. 
(Foto: Barbara Rozoničnik)

Tik pred zaključkom meseca 
kulture v Zgornji Savinjski dolini 
je v Jakijevi hiši – Galeriji Nazarje 
v organizaciji Kulturnega društva 
Nazarje potekalo odprtje razstave 

Gladine sanj slikarke Darje Štefan-
čič. Dogodek je povezovala Vladka 
Planovšek, slikarko in njena dela 
pa je predstavila umetnostna zgo-
dovinarka Anamarija Stibilj Šajn. 

Župan občine Nazarje Matej Pe-
čovnik je odprl razstavo, ki s svo-
jimi barvami kar kliče k ogledu, in 
dejal, da je ponosen na Galerijo, ki 
redno prireja takšne dogodke, za 
kar gre zahvala predvsem kultur-
nemu društvu in Vladki Planovšek. 

Slikarka Darja Štefančič po be-
sedah Stibilj Šajnove potuje po 
svetu svoje podzavesti, se prepuš-
ča pravljičnosti, prestopa v širjave 
fantazijskega in se dviguje v nad-
realna stanja. Samosvoja likovna 
ustvarjalka v zrcalo Gladine sanj 
ujame svoja intimna občutja in od-
sev pokrajine svoje duše. 

V imaginarnih svetovih je vsak 
detajl oblikovno in barvno dovršen 
ter ima svoj simbolni pomen. Sli-
kovite, barvite in z nenavadno na-
tančnostjo ustvarjene podobe go-
vorijo o dolgotrajnem in predanem 
delu v polju slike kvadratnega for-
mata. Ko vstopimo v njen svet, nas 

mehke vijugaste poti peljejo med 
bujnim rastjem, kopastimi griči in 
jezeri do zidov in stolpov. Gledal-
ce popeljejo slike v drug prostor in 
čas, med magične vrtove, kjer je 
čutiti pridih Orienta. 

V galeriji je na ogled postav-
ljen tudi drug, bolj sproščen del 
slikarkinega ustvarjanja, impresi-
je majhnega formata, kjer poteza 
ni več strogo premišljena in je bolj 
sproščena.

Štefančičeva živi in ustvarja na 
Uncu pri Rakeku in je avtorica šte-
vilnih samostojnih razstav.

Dogodek sta omogočila Obči-
na Nazarje in mozirska območna 
izpostava Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti. Za glasbeno 
spremljavo ob odprtju razstave, ki 
je na ogled do 4. aprila, je poskrbel 
harmonikar Matija Veninšek z Reči-
ce ob Savinji.

Barbara Rozoničnik

DRŽAVNO TEKMOVANJE MLADIH GLASBENIKOV TEMSING 2016

Zlata plaketa in 
posebno priznanje žirije 

Manji Pančur

Flavtistka Manja Pančur se je razveselila zlate plakete in posebnega 
priznanja. (Fotodokumentacija družine Pančur)

Flavtistka Manja Pančur, doma 
iz Krnice, je izjemno uspešno na-
stopila na letošnjem že 45. držav-
nem tekmovanju za mlade glasbe-
nike. Prejela je zlato plaketo in po-
sebno priznanje žirije za najboljšo 
izvedbo obvezne skladbe.

Državna tekmovanja so poteka-
la v glasbenih šolah Primorske re-
gije in Manja Pančur ga je imela 
v začetku marca na Glasbeni šoli 
Postojna. Na državni nivo se je uvr-
stila z regijskega tekmovanja, kjer 
so jo ocenili z 97,33 točke in tako je 
v svoji kategoriji pometla z vso kon-

kurenco. To je za mlado flavtistko 
velik uspeh, sama pa pravi, da je s 
tem poplačan trud in trdo garanje, 
hkrati je to velika motivacija za na-
daljnje delo.

Na državnih tekmovanjih mla-
dih glasbenikov je sodelovala že 
v letih 2010 in 2013 kot učenka 
Glasbene šole Nazarje in obakrat 
prejela zlato plaketo. Sedaj je Ma-
nja učenka 2. letnika Konserva-
torija za glasbo in balet v Ljublja-
ni. Njena profesorica je Milena Li-
povšek. 

Marija Lebar
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SVETOVNO DVORANSKO PRVENSTVO V ATLETIKI V AMERIŠKEM PORTLANDU

Mihalinčeva sedma najboljša Evropejka

Sprinterka na 60 metrov Maja Mihalinec je s časom 7,34 s na svetovnem 
dvoranskem prvenstvu v atletiki v ameriškem Portlandu dosegla sedmo 

mesto med evropskimi tekačicami. (Fotodokumentacija MM) 

Od 17. do 20. marca je v ameri-
škem Portlandu potekalo 16. sve-
tovno dvoransko prvenstvo v atle-
tiki. Slovenijo je poleg tekača na 
400 metrov Luka Janežiča in teka-
čice na 60 metrov z ovirami Marti-
ne Tomič zastopala tudi Mozirjan-
ka Maja Mihalinec, sprinterka na 
60 metrov.

Članica AK Velenje je v kvalifika-
cijah tekla 7,28 s in zasedla tretje 
mesto v skupini, kar je bil 17. kvalifi-
kacijski čas med 44 tekmovalkami. 
To ji je omogočilo nastop v polfina-

lu. Na njem je najboljša slovenska 
atletinja lanskega leta malo slabše 
štartala in si pritekla čas 7,34 s. To 
je zadostovalo za skupno 20. mes-
to. Z nastopom v Portlandu je Maja 
osvojila sedmo mesto med evrop-
skimi tekačicami.

»Že na startu sem zaostala, ne 
vem še točno, zakaj. Lahko da se 
mi je primerilo, kot nekajkrat tu na 
treningih, da sem se preveč odri-
nila navzgor. Proga je namreč ze-
lo prožna in te bolj odrine navzgor 
namesto naprej, če ne reagiraš 

pravilno. Tudi v drugem delu nisem 
prišla v pravi položaj, preveč sem 
se držala naprej. V kvalifikacijah 
mi je manjkalo malo aktivnosti, pri-
bijanja z nogami ob tla, to sem že-
lela popraviti, v polfinalu pa sem s 
tem izgubljala preveč energije,« je 
bila malo razočarana Zgornjesavi-
njčanka, ki si bo sedaj vzela nekaj 
časa za počitek. Že aprila pa se od-
pravlja na priprave za poletno se-
zono na prostem. 

»V tej zimi sem dobro tekmova-
la. Po počitku bom vse moči usme-
rila v nastop na evropskem prven-
stvu v Amsterdamu, potem pa si 
želim dobro teči tudi na olimpijskih 
igrah,« je o svojih ciljih spregovori-
la šestindvajsetletna atletinja, ki si 
je že lani zagotovila normo na 200 
metrov za nastop v Riu. Sedaj si bo 
poskušala čim prej zagotoviti tudi 
normo na 100 metrov.

Marija Šukalo

ŠPORT INVALIDOV – SVETOVNI POKAL V STRELJANJU V BANGKOKU

Tiršek zlat in bronast na 
Tajskem

Franček Gorazd Tiršek je dosegel še en fantastičen uspeh. 
(Foto: Franjo Pukart)

Najboljši slovenski strelec invalid 
Franček Gorazd Tiršek si je na tek-
mah svetovnega pokala v Bangkoku 
pristreljal prvo in tretje mesto. V moč-
ni konkurenci najboljših svetovnih 
strelcev je znova dokazal, iz kakšne-
ga testa je in kam sodi. Zadnji uspe-

hi in dobri rezultati le še krepijo njego-
vo samozavest pred vrhuncem sezo-
ne, paraolimpijskimi igrami v Braziliji.

Več o samem bivanju in tekmo-
vanju na Tajskem preberite v nas-
lednji številki.

Franjo Pukart
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Občina Ljubno na podlagi javnega razpisa za oddajo 
neprofitnega stanovanja v najem (objavljenega na spletni 
strani www.ljubno.si) objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem

Predmet razpisa sta:
1. dvosobno stanovanje v izmeri 47,76 m2, Radmirje 11, 
     Ljubno ob Savinji
2. enosobno stanovanje v izmeri 22,94 m2, Okonina 10, 
     Ljubno ob Savinji

Razpisni postopek:
1. Na razpis se lahko prijavijo prosilci, ki imajo stalno bivališče v Občini 

Ljubno in so državljani Republike Slovenije.
2. Čas razpisa je od 25. marca 2016 do vključno 08. aprila 2016, do 

11.00 ure.
3. Razpisne pogoje in vlogo dobijo prosilci na sedežu Občine Ljubno, 

Cesta v Rastke 12, Ljubno ob Savinji in na spletni strani občine: http://
www.ljubno.si. 

4. Pisne vloge s priloženo ustrezno dokumentacijo se vložijo osebno ali 
po pošti v zaprti kuverti s pripisom »Vloga za dodelitev neprofitnega stano-
vanja – NE ODPIRAJ« na naslov: Občina Ljubno, Cesta v Rastke 12, 3333 
Ljubno ob Savinji.

Dodatne informacije lahko dobite na telefonski številki (03) 839-17-70.

ŽUPAN OBČINE LJUBNO
Franjo NARALOČNIK, l.r.

DRUŠTVO LJUBITELJEV KULTURNE IN TEHNIČNE DEDIŠČINE ZGORNJE-
SAVINJSKI STARODOBNIKI

Pripravljajo se na 
praznovanje okrogle 

obletnice

Predsednik Matej Coklin je 
poudaril, da bo za izpolnitev 

načrtov ob 10-letnici potrebno 
pošteno zavihati rokave. 

(Foto: FA)

Na redni letni skupščini v prosto-
rih lovskega doma na Ljubnem ob 
Savinji so se zbrali člani društva 
Zgornjesavinjski starodobniki. Šte-
vilni prisotni so prisluhnili predse-
dniku društva Mateju Coklinu in os-
talim članom upravnega odbora, ki 
so skozi poročila predstavili lanske 
aktivnosti. 

Poslovanje starodobnikov je bilo 
pozitivno. Med aktivnostmi društva 
je najbolj odmevno mednarodno 
srečanje ljubiteljev starodobnih vo-
zil na Ljubnem, ki so ga lani organi-
zirali že devetič. Poleg tega se čla-
ni udeležujejo podobnih srečanj po 
domovini in tujini. Svoj »vozni park« 
nenehno dopolnjujejo, obnavljajo 
in spravljajo v pogon številna vozi-
la, da jih zob časa ne bi preveč pri-
zadel. 

Na tokratni skupščini so bolj kot 
nazaj usmerili pogled v letošnje le-
to, ko bodo v društvu obeležili de-
set let plodnega dela. Z njim so si 
namreč ustvarili prepoznavnost in 
postali nepogrešljivi udeleženci na 
številnih dogodkih v Zgornji Savinj-
ski dolini. 

Na Ljubnem z omenjenim vsa-
koletnim mednarodnim srečanjem 
starodobnikov poskrbijo za drugo 
najbolj odmevno mednarodno pri-
reditev, takoj za tekmami svetov-
nega pokala v smučarskih sko-
kih za ženske seveda. Prav zara-
di tega so letošnji cilji bistveno viš-

je postavljeni, saj se bo vredno pot-
ruditi za dostojno praznovanje de-
sete obletnice, ki jo bodo obeležili 
v sklopu prireditev Flosarskega ba-
la na Ljubnem. 

Obiskovalcem bodo ponudi-
li razstavo starodobnikov, v načr-
tu imajo tudi izdajo obširnega bilte-
na o delovanju društva skozi deset 
let delovanja. Za realizacijo takšnih 
načrtov bo potrebno pošteno zavi-
hati rokave, tako pri iskanju finanč-
nih sredstev kot pri sami izvedbi, 
ko bo napočil čas za to, je bil pri 
predstavitvi letošnjih ciljev jasen 
predsednik zgornjesavinjskih sta-
rodobnikov.

Franjo Atelšek

ZDRUŽENJE BORCEV ZA VREDNOTE NOB ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE, KRAJEVNA ORGANIZACIJA LJUBNO

Novi člani pomagajo ohranjati vrednote narodno 
osvobodilne borbe

Namestnica predsednika Marija 
Zagožen je predstavila delo 

ljubenske borčevske organizacije. 
(Foto: ST) 

V prostorih Osnovne šole Ljub-
no ob Savinji so se zbrali člani 
tamkajšnje krajevne organizaci-
je Združenja borcev za vredno-
te NOB Zgornje Savinjske doline. 
Predsednika Bogdana Groharja je 
zastopala namestnica Marija Za-
gožen. Članske izkaznice je preje-
lo nekaj novih članov, tako da jih 

sedaj organizacija šteje 86.
V lanskem letu so se na Čreti 

srečali s še živečimi borci. Bilo je 
kar nekaj pohodov in srečanj, skr-
beli so za grobišča in spominske 
plošče v okolici. Komemoracija je 
bila izvedena v sodelovanju s kul-
turniki. Na občnem zboru se je 
zbralo 48 članov. Minus v blagaj-

ni, ki so ga kljub varčevanju lani pri-
delali, bo treba pokriti. Za prihod-
nje potrebe je župan občine Ljubno 
Franjo Naraločnik ponudil občinski 
kombi za prevoze. Pomagali si bo-
do še s prostovoljnim prispevkom. 
Na sledečem upravnem odboru 
bodo izvolili novo vodstvo.

Med gosti je bil tudi predsednik 
ZB NOB Zgornje Savinjske doline 
Jože Rakun. Povedal je, da je nare-
jena internetna stran predstavitve 
delovanja narodno osvobodilne 
borbe in da je že opaziti veliko za-
nimanja. Pripravljenih je tudi 750 
življenjepisov borcev, internirancev 
in civilnih žrtev, ki čakajo na mesto 
v spletu. Zbiranje podatkov o gro-
bovih je velikega pomena, je ome-
nil, saj potomci pokopanih še ved-
no iščejo svojce.

Člani ljubenske borčevske or-
ganizacije so se tudi letos udele-
žili čistilne akcije. Čaka jih marki-
ranje poti od Ljubnega do Gornje-
ga Grada. To je delček poti, ki jo je 
pred mnogimi leti prehodilo 87 za-
vezniških vojakov iz Avstralije, No-
ve Zelandije in Velike Britanije. V 
projekt poti Vranov let je vključenih 
24 držav in naslednje leto pridejo 
na pohod tudi Britanci. 

Slavica Tesovnik
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IZŠLA NOVA KNJIGA MARKA JENŠTERLETA

Med platnice ujeti južnoameriški velikani 
pisane besede

Pred kratkim je v knjigarne priš-
la nova knjiga pisatelja in novinar-
ja Marka Jenšterleta, ki ima po ma-
terini strani korenine na Rečici ob 
Savinji. Že naslov knjige Intervju-
ji: Latinska Amerika skozi pogovo-
re: Od Allena Ginsberga do Maria 
Vargasa Llose, bralcu pove, da biv- 
ši dopisnik Dela in Tanjuga iz ar-
gentinskega glavnega mesta Bue-
nos Aires ostaja zvest južnoameri-
ški celini.

Jenšterle je svojo prvo knjigo po-
vezano z latinsko Ameriko z nas-
lovom Z argentinskimi Slovenci iz-
dal že leta 1992, nato eseje z nena-
vadnim naslovom ?Latinska Ame-
rika? !Čista fikcija!, leta 2004, La-
tinska Amerika pa je očitno osta-
la tema, ki ga je zanimala še nap-
rej. Tokratna knjiga po mnenju pi-
sateljice in novinarke Vesne Milek 
predstavlja most med Slovenijo in 
Latinsko Ameriko. Avtor v intervju-

jih namreč ne predstavlja le naj-
bolj uspešnih južnoameriških pisa-
teljev, ampak bralcu predstavi tu-
di dve pisateljici s slovenskimi ko-
reninami, Vlady Kociancich in Ale-
jandro Laurenchic. 

Marko Jenšterle je v Buenos Ai-
resu delal kot dopisnik več let, po 
vrnitvi pa se je zaposlil na ministr-
stvu za kulturo, kjer je zaposlen še 
sedaj.

TG

VRTEC IN ŠOLA GORNJI GRAD

Srčni nastopi otrok za mamice in babice 

Nastopajoči otroci so napolnili oder in zapeli mamicam ob prazniku. 
(Foto: Aleš Mozgan)

Otroci vrtca Gornji Grad in 
učenci 1. in 2. triade so ob dne-
vu žena pripravili proslavo v gor-
njegrajskem kulturnem domu, ki 
je bila namenjena vsem kraja-
nom, posebno pozornost pa so 
namenili mamicam, babicam in 
tetam.

Vrtec se je predstavil z igro po 
zgodbi Maček Muri, ki je bila splet 
petja, plesa, deklamiranja in gle-
dališča. Sodelovale so vse tri sku-
pine otrok in mačka Murija pope-
ljale v krčmo Pri veseli kravi, skozi 
Mačje mesto, na kosilo z muco Ma-

co, na mišje dirke, mačjo nogome-
tno tekmo in nazadnje še na mač-
jo veselico. 

Šolarji so se predstavili z ne-
kaj recitacijami z družinsko tema-
tiko, petjem in plesom. Člani obeh 
folklornih skupin, Mali in Veliki fac-
ki, so z odrskimi postavitvami po-
kazali, kako se igrajo in kako pa-
sejo živino. Nastopal je tudi otroški 
pevski zbor, ki se je na koncu prire-
ditve še povečal. Moči so namreč 
združili vsi otroci in zapeli skupno 
pesem.

ŠMS

KUHNAPATO V GOSTIŠČU PRODNIK V JUVANJU

Na državno tekmovanje Rečičani in Ljubenci

Osnovnošolci so pripravili avtohtone jedi z območja, od koder prihajajo. 
(Foto: Marija Šukalo)

V Šport centru Prodnik je bilo 6. 
marca regijsko tekmovanje v pro-
jektu Kuhnapato. Na njem se je po-
merilo devet skupin iz osnovnih šol 
Rečica ob Savinji, Ljubno ob Savi-
nji, Mozirje, Polzela, Vojnik in Dobje. 

Njihovo kuhanje avtohtonih do-
mačih jedi z območij, kjer živijo, so 
ocenjevali Martina Breznik iz Hiše 
Raduha v Lučah, Bernarda Brezov-
nik (kmetijska svetovalna služba), 
dr. Blanka Vombergar, ravnateljica 
Višje strokovne šole za živilstvo na 
izobraževalnem centru Piramida v 
Mariboru, in Srečko Lešek, profe-
sor na Srednji šoli za gostinstvo in 
turizem v Celju.

Otroci so s pomočjo jedi 
predstavili običaje in šege s svo-

je sestavin so pričali, da so otroci z 
vso resnostjo pripravili jedi, ki bi jim 
jih zavidali tudi izkušeni šefi kuhinj. 

Kljub temu, da so vse skupine 
pripravile odlične krožnike, se je 
tokrat komisija odločila za Gurma-
ne z rečiške osnovne šole, L'bin-
ske flosarje Osnovne šole Ljubno 
ob Savinji in Kul Dobjane Osnovne 
šole Dobje. Rečičani so pripravili vl-
nato postrv nekoč in danes ter pre-
kajeno ribo z ajdovo kašo kot poz-
drav, Ljubenci krompirjevo pito ne-
koč in danes ter flosarski pozdrav, 
Dobenčani pa močnik s suhimi 
tepkami nekoč in danes ter čema-
ževe zvitke. Ekipe se bodo pomeri-
le v finalu, ki bo aprila. 

Marija Šukalo

jih območij. Izpod njihovih spret-
nih rok so nastajale različne jedi, ki 
so jih v preteklosti babice postregle 

ob različnih priložnostih ali kot 
vsakdanje kosilo. Izvirnost pri ser-
viranju, prijetni okusi in kombinaci-
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KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Vsi košarkarji prispevali točke za prepričljivo zmago
Nazarski ljubitelji košarke so prej-

šnji petek imeli možnost podoživeti 
finale 4. lige izpred dveh let, saj je v 
Športni dvorani Nazarje gostovala 
ekipa Nova Gorica mladi. Tokratna 
zasedba gostov ni bila dorasla do-
mači, pri kateri so prav vsi košarkarji 
prispevali točke k visoki zmagi, s ka-
tero se je niz zmag v drugem delu 3. 
SKL podaljšal na štiri.

Pred dvema sezonama so bili 
Primorci trd nasprotnik, ki je sicer 
moral priznati premoč Zgornje-
savinjčanom, vendar so pustili 
dober vtis. Prav spomin na takra-
tnega nasprotnika je bil razlog za 
resen pristop Nazarčanov k tek-
mi. Oslabela ekipa nove Gorice je 
uspela držati priključek do sredi-
ne uvodne četrtine, nato je prev-

ladala nazarska kakovost. Tek-
ma je bila odločena že v prvem 
polčasu, ki so ga domačini dobi-
li s 47:25. 

Nadaljevanje ni prineslo spre-
membe razmerja moči na parke-
tu, prav vsi domači košarkarji pa 
so dobili priložnost za igro, ki so jo 
izkoristili za vpis med strelce in pri-
spevali k visoki zmagi 95:46, kar je 

najvišja nazarska zmaga v zadnjih 
letih. Strelsko sta bila najuspešnej-
ša Bitenc in Marolt s 15 doseženi-
mi točkami. 

Jutri nazarsko člansko ekipo ča-
ka gostovanje v Kamniku pri Calcit 
Basketballu. Gre za povratno sre-
čanje, na prvem v Nazarjah je bilo 
kar 110:83 za Nazarčane.

Roman Mežnar

STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

Zaključek strelske sezone z zračno puško

Najboljši trije na zadnji tekmi z zračno 
puško v zimski sezoni s predsednikom 
SD Gornji Grad Petrom Bezovškom (levo) 
(Fotodokumentacija 
SD Gornji Grad)

V soboto, 12. marca, je poteka-
lo strelsko tekmovanje z zračno pu-
ško serijske izdelave match 60, ki 
ga je organiziralo Strelsko društvo 
(SD) Gornji Grad. Na strelišču za 
zračno puško v Bočni se je tekmo-
vanja udeležilo 16 strelcev iz Sol-
čave, Velenja, z Ljubnega ob Savi-
nji in domači strelci. Vsak je izstrelil 
60 nabojev za oceno. 

Od 600 možnih krogov jih je 
zmagovalec Boris Purnat dosegel 
531, Marjan Prodnik 527 in Ale-
ksander Ošep 524. Medalje je naj-

boljšim trem podelil predsednik SD 
Gornji Grad Peter Bezovšek. S tem 
tekmovanjem so zaključili zimski 
del strelske sezone. Naslednja bo 
na strelišču v Zagradišču, kjer bo-
do potekale tekme z malokalibrsko 
puško. 

ŠMS

DRŽAVNO PRVENSTVO V SMUČARSKIH SKOKIH ZA UČENCE OD 1. DO 4. RAZREDA 

Lana Robnik podprvakinja, Nace Robnik peti 

Mladi lučki skakalci so v Planici nastopili odlično in se domov vrnili s srebrno medaljo Lane Robnik 
ter 5. mestom Naceta Robnika. 

Na Ljubnem ob Savinji je v torek, 1. marca, po-
tekalo regijsko tekmovanje v smučarskih skokih 
za učenke in učence od 1. do 4. razreda osnov-
nih šol. Tekmovanja se je udeležilo tudi pet učen-
cev in ena učenka iz Osnovne šole Blaža Arniča 
Luče. Skakali so odlično in se vsi uvrstili na dr-
žavno prvenstvo v Planici.

Na Ljubnem ob Savinji se je najbolje odrezal 
Nace Robnik, ki je v kategoriji učencev 4. razre-
da osvojil 1. mesto, odlično je tekmovala tudi La-
na Robnik, ki je osvojila 2. mesto. Poleg njiju so 
se na državno prvenstvo uvrstili še David Rob-
nik, Lars Strmčnik Jelaš in Erik Robnik.

Tudi v sredo, 10. marca, so lučki skakalci v 
Planici nastopili odlično in se domov vrnili s sre-
brno medaljo Lane Robnik ter 5. mestom Nace-
ta Robnika.

»Lana Robnik je skakala odlično in bila ves 
čas v igri tudi za naslov državne prvakinje, za 
kar ji je na koncu zmanjkalo slabih 25 centime-
trov oziroma točka in pol. Pred njo se je uvrstila 
lanskoletna prvakinja Ana Bokal iz Škofje Loke. 
Tudi Nace Robnik se je v izenačeni konkurenci 
boril za medaljo do zadnjega trenutka, a je bro-

nasto medaljo izgubil le zaradi slabšega tretje-
ga skoka, saj je imel isto število točk kot tretje- in 
četrtouvrščena tekmovalca. Za zmagovalcem je 
zaostal le za točko in pol, kar pomeni za slabih 

četrt metra,« je ocenil tekmo mentor Rajko Ru-
dnik, ki je s starši lučkih tekmovalcev navijal ob 
skakalnici. 

Marija Šukalo
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE
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• NEZNANCI ODPELJALI HLODOVINO
Šmartno ob Dreti: 14. marca so bili policisti obveščeni o kraji hlo-

dovine, ki je bila izvršena 11. ali 12. marca. Les je bil ob lokalni ces-
ti Šmartno ob Dreti-Lipa. Lastnik je oškodovan za okoli 1.000 evrov.

• VLOMILEC V RIBIŠKEM DOMU
Mozirje: V noči na 15. marec je neznani storilec skozi vhodna vrata 

objekta vlomil v ribiški dom ob ribniku v Mozirju. Iz notranjosti je ukra-
del menjalni denar, cigarete in nekaj alkoholnih pijač. Materialna ško-
da znaša okoli 700 evrov. 

• TRČILI OSEBNI VOZILI
Grušovlje: 15. marca ob 19.13 uri sta na cesti Grušovlje-Okonina tr-

čili osebni vozili, pri čemer se je eno izmed vozil prevrnilo na streho. 
Gasilci PGD Nazarje in Okonina so zavarovali kraj dogodka, odklopi-
li akumulatorja na vozilih, usmerjali promet in nudili tehnično pomoč 

policiji, pomagali vlečni službi pri nalaganju vozil ter očistili cestišče. V 
nesreči ni bil nihče telesno poškodovan. 

• UKRADEL LES Z DEPONIJE
Ljubija: V noči na 15. marec je neznani voznik tovornega vozila v Lju-

biji z deponije ob cesti naložil okoli 27 m3 smrekovega lesa. Nastala je 
materialna škoda v višini okoli 3.000 evrov. 

• MOŠKI GROZIL ZAPOSLENI S SMRTJO
Mozirje: 16. marca so bili policisti PP Mozirje s strani delavke Centra 

za socialno delo Mozirje obveščeni, da se pri njih nahaja znana moška 
oseba, ki grozi zaposleni delavki s smrtjo. Na kraj je odšla patrulja, ki je 
zbrala vsa potrebna obvestila in bo zoper moškega podala kazensko 
ovadbo na pristojno državno tožilstvo.

• ZAGORELO V KURILNICI
Volog: 16. marca ob 9.34 uri je v Vologu zagorel odpadni papir v 

kurilnici stanovanjske hiše. Požar so začeli gasiti domači, gasilci PGD 
Šmartno ob Dreti, Nazarje in Gorica ob Dreti pa so žar pogasili, prezra-
čili prostore in pregledali prostore s termo kamero. 

• TRČILA SMUČARJA
Golte: 18. marca so bili policisti PP Mozirje s strani nadzornika na 

smučišču Golte obveščeni o trku dveh smučarjev. Pri tem si je eden 
poškodoval ramo in dobil hudo telesno poškodbo. 

• IZ STRUGE NEZAKONITO ODVAŽALI PESEK
Šentjanž: 19. marca so bili policisti PP Mozirje s strani anonimne-

ga občana obveščeni, da neznanci v Šentjanžu iz struge reke Savi-
nje odvažajo mineralne snovi. Policisti so na kraju ugotovili, da je v 
tem primeru šlo za kaznivo dejanje poskusa tatvine mineralnih sno-
vi. Zoper osumljenca bo podana kazenska ovadba na pristojno dr-
žavno tožilstvo.

(Fotodokumentacija 
PGD Nazarje)

KOLESAR – POHODNIK 2015

Namen akcije se že drugo desetletje dobro 
uresničuje

Najbolje uvrščeni pohodniki in kolesarji so bili med drugim nagrajeni z novimi društvenimi majicami. 
(Foto: Tatiana Golob)

Planinsko društvo Nazarje že petnajst let za-
pored organizira množično obiskano akcijo Ko-
lesar – pohodnik, v okviru katere člani društva 
vztrajno nabirajo vzpone na društveno kočo Far-
banco, ki se nahaja na severnem delu Dobro-
veljske planote. Število vzponov, zabeleženih v 
letu dni, vztrajno narašča, lani jih je bilo že blizu 
3.500. Uradni zaključek akcije s podelitvijo na-
grad, pri kateri se štetje vzponov zaključi s kole-
darskim letom, je bil na Farbanci.

Namen akcije, združiti rekreacijo in sprošču-
joče druženje planincev, se tako že leta dob-
ro uresničuje. V lanskem letu so skupaj zbrali 
3.452 vzponov, pohodniki so Farbanco obiskali 
3.027-krat, kolesarji pa 425-krat. 

Največkrat sta se med vikendom in ob pra-
zniki, ko akcija poteka, do društvene koče peš 
povzpeli Zora Štrucl in Pavla Planovšek. Obe 
imata zabeleženih 103 vzponov. Med kolesar-
ji je z 71-imi vzponi prvo mesto prikolesaril To-
maž Rozoničnik, med osnovnošolci in mlajši-

mi je največ vztrajnosti pokazal Žiga Poznič, 
ki je opravil 32 vzponov. Posebno priznanje 
gre tudi najstarejšemu sodelujočemu čla-

nu društva, Francu Bastlu, ki je zbral kar 44 
vzponov. 

Tatiana Golob
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OBVESTILO OGLAŠEVALCEM
Male oglase za objavo v tekoči številki sprejemamo do vključno torka. 

Objavljamo male oglase, napisane na kuponih z oznako za tekočo števil-
ko Savinjskih novic, ki jih najdete pod križanko in jih lahko pošljete po pošti 
ali prinesete osebno. Objavljamo tudi male oglase naročnikov Savinjskih 
novic, ki jih pošljejo po elektronski pošti s podatki naročnika. 

Male oglase lahko oddate osebno na uredništvu v našem delovnem ča-
su in v naša poštna nabiralnika (pri vhodu v grad Vrbovec in pri vhodu v 
uredništvo). Mali oglas lahko vsebuje brezplačnih deset besed, vsaka na-
daljnja beseda stane 1,15 evra (DDV vključen). Naročniki Savinjskih no-
vic imajo 15-odstotni popust. Za vsebino nečitljivo napisanih malih ogla-
sov ne odgovarjamo, besedil ne lektoriramo. Po telefonu malih oglasov 
ne sprejemamo. 

Uredništvo

Kronika, Zahvale, Oglasi, Informacije

Odšla si tja, 
kjer ni gorja in ne solza.
Zdaj med nami več te ni,
a v naših srcih boš ostala
do konca dni.

ZAHVALA

ob izgubi drage žene, mame, babice, 
prababice in sestre

Ane BASTL
iz Cvetlične ulice, Nazarje

13. 2. 1933 - 13. 3. 2016

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom in vsem osta-
lim, ki ste našo Ano spremljali na zadnji poti, nam izrekli besede soža-
lja, darovali cvetje, sveče in za svete maše. 

Prav lepo se zahvaljujemo tudi osebju Doma za varstvo odraslih Ve-
lenje.

Hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči sestri in domači 

Spomini in pesem
bodo oživljali lepe trenutke,
ki smo jih delili s tabo.

ZAHVALA

Poslovil se je 

Jože BRGLEZ st.
iz Planine 32, Ljubno

27. 10. 1928 - 13. 3. 2016

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem 
in znancem, ki ste ob težkih trenutkih sočustvovali z nami, nam po-
magali, darovali sveče, cvetje in za svete maše. Hvala društvu Komen, 
cerkvenim pevcem in organistki Emi. Hvala gospodu dekanu, mini-
strantoma in praporščakom. Hvala Karmen za lepo prebrane besede 
slovesa, ki jih je spisala Mateja. Še posebej pa smo hvaležni ljudskim 
godcem z Ljubnega za prečudovito melodijo slovesa.

Žalujoči vsi njegovi

ZAHVALA

Ob izgubi drage mame, babice, prababice

Marije RAMŠAK
29. 12. 1924 - 5. 3. 2016

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem 
za izrečena sožalja, darovane sveče, cvetje in za svete maše. Zahvalju-
jemo se gospodu župniku Sandiju Korenu, pevcem in govorniku Ro-
manu ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi žalujoči
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Za razvedrilo

KO JOŽE VOŠČI JOŽETU
Jože Marovt – Pepč (levo): »Jože, vse najboljše za včerajšnji god. 

Kako da nisi v Planici, ko je vesoljna Slovenija pod Poncami?«
Jože Mermal, predsednik uprave BTC: »Najprej enake čestitke tu-

di tebi. Glede tvojega vprašanja pa, saj smo imeli tudi na Ljubnem 
»našo žensko Planico«. Sicer pa imam rad vse, kar se dogaja v do-
mačem kraju.«

KRISTL IN ANICA V SPOMINIH
V Lučah sta na gregorjevo soboto Kristl Germelj in voditeljica pev-

skega večera Anica Podlesnik pokramljala o spominih na ustanovi-
tev moške pevske skupine, ki že desetletje prepeva na številnih pri-
reditvah in druženjih članov Društva upokojencev Luče. Ko je Anica 
vlekla iz njega spomine, kje in kdaj so prvič zapeli, je prešmentani, 
vseh žaub poln muzikant Kristl naštel vse živo v eni sapi, omenil je 
tudi prve vaje in nastope v letu 2006. A je kar sredi stavka pomahal 
lučkim dedcem in že so spet peli kot takrat, nek večer, neko nekoč. 

SPREHAJALEC PSOV, PASMA ZA ŠPORTNE NAVDUŠENCE
Zgornjo Savinjsko dolino je pretekli vikend preplavila nova pasma 

psov imenovana sprehajalec. Razlog za to je bil odkrit kaj kmalu. La-
stniki psov so se namreč zadrževali v Planici, zato so bili primora-
ni za sprehajalne in odvajalne potrebe svojih ljubljenčkov poskrbe-
ti, kakor so vedeli in znali. Nova pasma je zelo dobrodošla, na spre-
hodih se psi zlepa ne utrudijo, le pri nadevanju ovratnic še potrebu-
jejo pomoč.

(Foto: FA)

(Foto: JM)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 13. številki SN

2016

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

KNJIŽNICA MOZIRJE

Najbolj brane knjige v 
marcu 

ODRASLI: 
Justinek, Terezija: Ana Marija, Jančar, Drago: To noč sem jo videl, 

Sparks, Nicholas: Izbira, Berni, Romana: Ljubezen s tujcem, Mansell, Jill: 
Skoraj popoln, Leljak, Roman: Špiclji Udbe, Garwood, Julie: Divja prin-
cesa, Shakespeare, William: Romeo in Julija, Proulx, Annie: Gora Broke-
back, Veble, Aleksandra: Al-eksandra, Šurc, Matej: Prevarana Slovenija, 
Jančar, Drago: Maj, november, Hosseini, Khaled: Tisoč veličastnih sonc, 
Gawande, Atul: Minljivost; medicina in kaj je na koncu pomembno, Žma-
har, Cristy: Nebesa pripovedujejo.

MLADINA: 
Makarovič, Svetlana: Veveriček posebne sorte, Štefan, Anja: Lešniki, 

lešniki, Vidmar, Janja: Princeska z napako, Townsend, Sue: Skrivni dnev-
nik Jadrana Krta in Rastoče težave Jadrana Krta, Banscherus, Jürgen: Po-
noči so vse pleše modre, Vegri, Saša: Kaj se zgodi, če kdo ne spi, Go-
obie, Beth: Ranjena krila, Muck, Desa: Anica in velika skrivnost, Vidmar, 
Janja: Prijatelja, Smallman, Steve: Kamen želja, Novak, Boris A.: Domišlji-
ja je povsod doma, Bitenc, Janez: Pesmi o pomladi in živalih, Štefanec, 
Vladimir P.: Sem punk čarovnica, Debela lezbijka in ne maram vampov.
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Ponedeljek,
28. marec

ob 8.30. Menina planina
Meninski slalom
ob 10.00. Gasilski dom Grušovlje
Velikonočni pohod na Ojstri vrh
ob 10.45. Dvorana Zadružnika Solčava 
Fletn dupoudni

Torek,
29. marec

ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka

Sreda,
30. marec

ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji 
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico

Četrtek,
31. marec

ob 16.00. OŠ Gornji Grad
Koncert otroških in mladinskih pevskih zborov 
zgornjesavinjskih osnovnih šol Cicido
ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Kobilica Tilica se dolgočasi
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Svetovalnica za demenco
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Piščanček ne more zaspati

Napovednik, Informacije, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poce-
ni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	LED	TELEVIZORJI,	TELEMACH		IN	TOTAL	TV	
PAKETI
- Prodaja in servis LED TELEVIZORJEV
- Naročila in montaža vseh TELEMACH  in TOTAL TV paketov. Gsm 
041/688-094.

Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav Miro Prašnikar 
s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesne pasme, 
brezplačna dostava, Fišar, Tabor; 
gsm 041/619-372.
Prodam več koz, počasi kotijo; 
gsm 041/697-329.
Prodam 10 dni starega bikca si-
mentalca; gsm 041/528-097.
Prodam kravo sr, brejo 9 mesecev; 
gsm 031/647-307.
Telice pašne, visoko breje, 900 eur 
in orehova jedrca, prodam; gsm 
041/239-017.
Prodam teličko friziko, č.b., staro 
14 dni; gsm 051/358-408.
Prodam orpington kokoši (peteli-
na in kokoš, velika pasma). Zden-
ko, Nova Štifta; gsm 051/341-733. 
Prodam 2 breji kravi in 5 telic, rj pa-
sme; gsm 031/501-250.

ŽIVALI – KUPIM
Kupimo krave in telice za zakol; 
gsm 031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje, in teličke nad 100 kg, mesni 
tip; gsm 031/533-745.
Kupim kravo, dobro molznico; gsm 
041/293-017.
Kupim zajklo orjakinjo; gsm 
031/331-416.

DRUGO – PRODAM
Prodamo silažne bale ter seno v 
kockah; gsm 031/832-520.
Prodam otroški voziček, športni vo-
ziček in stolček za hranjenje, ugo-
dno; gsm 031/60-82-82.
Poceni prodam skoraj nove gume 
good year s platišči (185-60-14); 
gsm 031/891-645.

Prodam stroj za montiranje gum in 
centriranje za osebna vozila; gsm 
041/881-276.
Prodam obnovljeno samohodno 
vrtno kosilnico, 5 KM, 52 cm širina, 
znamke MTD; gsm 031/655-858.
Masivno spalnico bukev in jedilni 
kot borov, kot novo, ugodno pro-
dam; gsm 031/27-00-88.
Prodam fantovsko birmansko ob-
leko, št. 46; gsm 041/276-351.
Prodam konjski gnoj; gsm 
041/721-854.
Prodam krušno pšenico in polbelo 
moko; gsm 041/537-589.
Prodam tračni obračalnik sip 
220 (novi jermeni), 390 eur; gsm 
040/723-865. 
Prodam smrekove krajnike nareza-
ne na dolžino 33 cm, možna do-
stava; gsm 040/430-080.

VOZILA – KUPIM
Kupim traktor ursus, univerzal, ze-
tor ter ostale traktorje, dobro plači-
lo; gsm 051/203-387.
Traktor in vso ostalo kmetijsko me-
hanizacijo v kakršnemkoli stanju 
kupim; gsm 031/736-727.

OSEBNI STIKI
Želiš se poročiti, ne moreš zanositi. 
Sprejmem te iskreno, brezpogojno; 
gsm 041/ 552-344.

NEPREMIČNINE
Travnik za košnjo vzamem v na-
jem; gsm 041/519-507.
V Sp. Krašah prodamo 2 travni-
ka, vsak meri 1 ha; gsm 031/453-
163.

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazni-
ki: od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: od pon. do pet. od 7. do 12. ure in od 15. do 18. 
ure, sobota od 7. do 8.30 ure.

D e ž u r n e  s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob so-
botah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tu-
di za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva  so 
možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE

Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ

Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.



  

Savinjske novice št. 12, 25. marec 2016

Šport

27

33. MENINSKI VELESLALOM

Meninska grča 
v Tuhinj, zmaga 
organizatorjem

Ekipne zmage so se razveselili člani Planinskega 
društva Gornji Grad. 

(Fotodokumentacija društva) 

ZAKLJUČEK SVETOVNEGA POKALA V SMUČARSKIH SKOKIH 

Tudi Zgornjesavinjčani počastili praznik 
v Planici

Številni Zgornjesavinjčani so se pod Poncami 
veselili uspehov naših športnikov in pripomogli k 

rekordnemu obisku Planice. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Za naše orle in predvsem Petra Prevca so 
stiskali pesti tudi člani varpoljskega športnega 

društva. (Foto: Tomaž Steblovnik)

Avsenikova viža »Planica, Planica, sne-
žena kraljica …« je ves teden odmevala v do-
lini pod Poncami, kjer so se na zaključku se-
zone svetovnega pokala zbrali vsi največji ju-
naki današnjega skakalnega športa. Med nji-
mi v letošnji sezoni največji, nepremagljivi Pe-
ter Prevc, ki je premaknil rekordne mejnike te-
ga športa na skorajda neulovljivo raven. Osvo-
jitev velikega kristalnega globusa in globusa 
za skupno zmago v poletih, zmaga na novo-
letni turneji, naslov svetovnega prvaka v pole-
tih, največ osvojenih točk v sezoni doslej, naj-
več zmag in stopničk v sezoni, največja razli-
ka do konkurence so rezultati, ki jih bo res tež-
ko doseči, kaj šele preseči. 

mna. Vseh emocij sreče, zadovoljstva in veselja 
ljudi je težko opisati, kristalno jasno pa je, da se 
slovenski ponos čuti v družbi vrhunskih športni-
kov, ki so pravi ambasadorji in promotorji naše 
države. 

Prvič so na zaključku svetovnega pokala v 
Planici podelili še medalje in kristalni globus 
najboljšim dekletom svetovnega pokala. Vražja 
Slovenka Maja Vtič, zmagovalka tekme na Ljub-
nem ob Savinji, je osvojila odlično tretje mes-
to v skupni razvrstitvi, kar je njen daleč največ-
ji uspeh in največji uspeh slovenskega ženske-
ga skakanja. 

Vso sezono smo spremljali dosežke smu-
čarskih skakalk, ki si jih nekako predstavlja-
mo kot »svoje« ravno zaradi izjemnih tekem na 
Ljubnem ob Savinji. Prav tukaj je namreč v le-
tošnji sezoni Maja Vtič prvič stopila na najviš-
jo stopničko za osvojeno prvo mesto. Da so lju-
bensko tekmovanje posvojile tudi tekmovalke, 
zgovorno ilustrira izjava Maje Vtič po podelitvi 
v Planici. 

Kot so zapisali na Smučarski zvezi Slovenije, 
je Vtičeva povedala: »Seveda sem s sezono ze-
lo zadovoljna, veliko stvari se mi je končno pok-
lopilo, na kar sem čakala dolgo časa. Bilo je ve-
liko uvrstitev na stopničke za zmagovalke, vrhu-
nec pa je bila seveda prva zmaga v karieri na 
Ljubnem ob Savinji. Tam je publika vedno odlič-
na, a tukaj v Planici je bilo enostavno sanjsko in 
prejeti priznanje pred takšno množico je res pra-
vi užitek.«

Franjo Pukart, 
Marija Lebar, Benjamin Kanjir

V nedeljo, 13. marca, se je na Menini, v orga-
nizaciji Planinskega društva Gornji Grad odvil 
že 33. Meninski veleslalom, ki se ga je udeležilo 
27 tekmovalcev. Najboljši čas med tekmovalka-
mi je dosegla Katja Bric, med tekmovalci Marko 
Mlinar. Pokal za najboljšo ekipo je osvojila eki-
pa PD Gornji Grad. Meninska grča je šla tokrat 
v roke Braneta Jegliča iz Športnega društva Me-
nina iz Tuhinja. 

ŠMS

Prav zaradi tega je bila tokrat Planica še po-
sebej veličastna. Prelepa gorska kulisa obsijana 
s soncem, rekordno število gledalcev in odlični 
slovenski orli, ki so poskrbeli za vse tri posamič-
ne zmage, so bili več kot tehtni razlogi, zakaj se 
je splačalo priti v Planico. Praznik pod Poncami 
je seveda privabil tudi številne Zgornjesavinjča-
ne, ki so se še kako veselili uspehov naših po-
gumnih letalcev.

Najbolj veličastno je bilo zagotovo na ne-
deljski sklepni prireditvi, ko je na podelitvi v čast 
Petra Prevca kar trikrat zadonela slovenska hi-




